



របាយការណ៍ ប្រចាំឆ្នាំ២០១៩

ស្តីអំពី

**ការប្រតិបត្តិ សកម្មភាពការងារ
អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា**

មករា ដល់ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩

អ្នកធ្វើរបាយការណ៍: **លោកសៅឃៀត
នាយកកម្មវិធី**

I. **ការពិពណ៌នាអំពីអង្គការ**

អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា បានបង្កើតឡើងនៅឆ្នាំ១៩៩៦ ដោយលោកស្រីសុម៉ាលីម៉ម (លោកស្រីផ្ទាល់ជាជនរងគ្រោះដោយការជួញដូរ) ក្នុងគោលបំណងប្រយុទ្ធប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និង ការកេងប្រវ័ញ្ចផ្លូវភេទលើស្ត្រី និង កុមារ។ អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនូវគ្រប់ទម្រង់នៃការជួញដូរមនុស្ស និង វិធានការការពារក្នុងគោលបំណងកាត់បន្ថយតម្រូវការជនរងគ្រោះដោយការជួញដូរមនុស្ស តាមរយៈការប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើហិង្សាលើស្ត្រី-កុមារី (វិសមភាពយែនឌ័រ) ព្រោះថាអំពើហិង្សាលើស្ត្រី-កុមារីវាជាផ្នែកមួយនៃបញ្ហាសិទ្ធិមនុស្ស។

អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ធ្វើការជួយដល់យុវនារី និង កុមាររងគ្រោះ ឬ មានហានិភ័យខ្ពស់ក្នុងការងាយរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរផ្លូវភេទ ហិង្សា រំលោភបំពាន រំលោភសេពសន្ថវៈ ទាសភាពជាប់កិច្ចសន្យា ឬ កេងប្រវ័ញ្ច ដោយសហការជាមួយគ្រួសាររបស់ពួកគាត់ក្នុងការផ្តល់សុវត្ថិភាព និង ការផ្តល់យុទ្ធសាស្ត្រអោយចាកចេញដោយនិរន្តរភាព។

អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយមន្ត្រីរដ្ឋាភិបាល អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាល អាជ្ញាធរមូលដ្ឋាន និង បណ្តាដៃគូអន្តរជាតិធានា ដើម្បីផ្តល់ដំណោះស្រាយសមស្របចំពោះបញ្ហាពាក់ព័ន្ធ។

១.១ ចក្ខុវិស័យ

ជាពិភពលោកមួយដែលយុវនារី និង កុមារីមានសុវត្ថិភាពរួចផុតពីទាសភាព

១.២ ទិសដៅ

អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ផ្តល់ការថែទាំ និង ធានាបាននូវសិទ្ធិរបស់យុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះដោយអំពើទាសភាពតាមរយៈការស្តារនីតិសម្បទាការអប់រំ បណ្តុះបណ្តាល និងសមាហរណកម្មដោយជោគជ័យត្រឡប់ទៅសង្គមវិញដោយឯករាជ្យភាពហិរញ្ញវត្ថុ និរន្តរភាព និង ភាពឆ្លែប្រឌិត ។ យើងអនុវត្តការងារនេះដោយជួយជ្រោមជ្រែង និង បង្កាត់បង្រៀនពួកគាត់អំពីឯកភាពហិរញ្ញវត្ថុ តាមរយៈនិរន្តរភាពមុខរបរ។ បន្ទាប់មកយើងស្វាគមន៍លើកទឹកចិត្តអោយពួកគាត់ក្លាយជាផ្នែកមួយរបស់បណ្តាញអតីតជនរងគ្រោះ។

១.៣ ក្រុមគោលដៅ

ជាយុវនារីនិង កុមារីជនរងគ្រោះ និងងាយរងគ្រោះ ដោយការជួញដូរ រំលោភបំពាន និងកេងប្រវ័ញ្ចផ្លូវភេទ។

១.៤ យុទ្ធសាស្ត្រ

ការប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរ និង កេងប្រវ័ញ្ចផ្លូវភេទលើយុវនារី និង កុមារី គឺជាកាតព្វកិច្ចដ៏ធំមួយដែលតម្រូវអោយមានពហុធនធាន ។ យើងបានយកចិត្តទុកដាក់យ៉ាងខ្លាំងនូវតម្រូវការរបស់យុវនារី និង កុមារីនីមួយៗ ដែលយើងធ្វើការជាមួយ មកពីចារណាយ៉ាងហ្មត់ចត់ ដើម្បីផ្តល់ដំណោះស្រាយសមស្របដល់ពួកគាត់តាមរយៈកម្មវិធីសំខាន់ៗ ចំនួន៤ (១)កម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា (២)កម្មវិធីអប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ (៣)កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ (ការងារសង្គមសង្គ្រោះ) និង (៤)កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច (កម្មវិធីសមាហរណកម្ម) ក្នុងការផ្លាស់ប្តូរជីវិតជនរងគ្រោះ និង ជនងាយរងគ្រោះអោយក្លាយជាអតីតជនរងគ្រោះ និង ត្រៀមទទួលយកការកែប្រែជីវិតថ្មីដោយការទទួលខុសត្រូវ និង ស្វ័យតម្លាភាពនូវជំនាញចាំបាច់ដើម្បីអោយមាននិរន្តរភាពសំរាប់ខ្លួនឯង និង គ្រួសារ។

ដើម្បីអោយមានតម្លាភាពប្រសិទ្ធិភាពដល់យុវនារី និង កុមារីជាអ្នកទទួលផលពីកម្មវិធី កងចុះដើម្បីផ្តល់តម្លាភាពជូនម្ចាស់ជំនួយយើងមាននីតិវិធីជាក់លាក់ក្នុងការផ្តល់ជូនវឌ្ឍនភាពគំរោងដែលអាចវាយតម្លៃពីការវិវឌ្ឍន៍ និង សមត្ថិផលសំរេចបានរបស់គំរោង ដោយក្រុមការងាររបស់អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា បានដាក់ចេញនូវទិសដៅជាក់លាក់ដែលអាចវាស់វែងបានអំពីសុច្ឆនៈករដែលបានរំពឹងទុក និង ផែនការណ៍សម្បទានដែលអាចធ្វើបាននិងអាចវាស់វែងអាចបង្ហាញអំពីលទ្ធផលសំរេចបាននៅចុងកម្មវិធី នៃការអនុវត្តគំរោងនីមួយៗ។

II. អន្តរកម្មវិធីគន្លឹះទាំង៤របស់អង្គការ

ខាងក្រោមនេះជាការពិពណ៌នាអំពីកម្មវិធីទាំងឡាយ ដែលជាការឆ្លើយតបទៅនឹងចក្ខុវិស័យ និងទិសដៅចម្បងៗ ដែលអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា កំពុងប្រតិបត្តិការសកម្មភាពការងាររបស់ខ្លួន ដោយអនុលោមតាមយុទ្ធសាស្ត្រដែលមានស្រាប់។

២.១ កម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា

យើងផ្ដោតលើសកម្មភាពការងារចម្បងៗ ចំនួន៤ គឺការផ្តល់ជំរកសុវត្ថិភាព ការថែរក្សាសុខភាព ការគាំទ្រជំនួយផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ និង ជំនួយផ្នែកនីតិកម្ម។ ដំណាក់កាលដំបូង គឺយើងជួយអោយជនរងគ្រោះ ឬជនងាយរងគ្រោះមានលំនឹងផ្លូវចិត្តពីវិបត្តិដែលពួកគេជួបប្រទះ នៅមណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាទុំឌី គឺជាកន្លែងអោយពួកគាត់អាចទទួលបានជំរកសុវត្ថិភាព ជួបជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិត (គ្រូពេទ្យ) បុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្រ បុគ្គលិកគាំពារផ្នែកច្បាប់ និង បានទទួលនូវតម្រូវការចាំបាច់ផ្សេងៗ ទៀតជាច្រើនតាមតម្រូវការជាក់ស្តែងរបស់ពួកគាត់។

យើងទទួលស្គាល់ថាឥទ្ធិពលនៃការប៉ះដង្ហើមផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ គឺបានកាត់ផ្តាច់អំណាចឥទ្ធិពល និងការផ្សារភ្ជាប់ទំនាក់ទំនង ដូច្នេះវិធីសាស្ត្រនៃការស្តារនីតិសម្បទា យើងផ្ដោតការយកចិត្តទុកដាក់លើការកសាងអំណាចឥទ្ធិពល និងការបង្កើតទំនាក់ទំនងជាថ្មីឡើងវិញដល់យុវនារី-កុមារីដែលយើងធ្វើការជាមួយទាំងនៅក្នុងមណ្ឌល និងតាមសហគមន៍។

បណ្តាញលើកកម្ពស់អតីតជនរងគ្រោះដើរតួយ៉ាងសំខាន់ ក្នុងការជួយដល់យុវនារី និងកុមារីចូលថ្មីនៅក្នុងមណ្ឌលក្នុងការបង្កើតភាពជឿជាក់ និងការកសាងទំនាក់ទំនងជាថ្មីជាមួយមនុស្សជុំវិញខ្លួនឡើងវិញ។ កម្មវិធីជាច្រើនត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយអនុលោមតាមបទដ្ឋាន និងដំណាក់កាលសំខាន់ៗ ដែលអាចបត់បែនបាន និងយកចិត្តទុកដាក់ខ្ពស់ដល់គ្រប់អតីតជនរងគ្រោះនៅពេលពួកគាត់មកដល់មណ្ឌលថែទាំ ហើយយើងផ្តល់អាទិភាពទៅតាមតម្រូវការជាក់ស្តែងរបស់បុគ្គលនីមួយៗ។

ជនរងគ្រោះទាំងឡាយណាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងនីតិវិធីច្បាប់ យើងផ្តល់ជំនួយផ្នែកច្បាប់តាមនីតិវិធីដោយសហការជាមួយបណ្តាអង្គការដៃគូផ្នែកច្បាប់ ដើម្បីជួយដល់ជនរងគ្រោះក្នុងការស្វែងរកយុត្តិធម៌ និងសំណងរដ្ឋប្បវេណីជូនជនរងគ្រោះ។ បុគ្គលិកផ្នែកច្បាប់របស់យើងធ្វើការជាមួយបណ្តាអង្គការដៃគូ ដើម្បីរៀបចំករណីដែលពាក់ព័ន្ធផ្លូវច្បាប់និងធានាអោយបានថា គ្រប់ជនរងគ្រោះដែលពាក់ព័ន្ធផ្លូវច្បាប់ត្រូវទទួលបានជំនួយផ្នែកច្បាប់ និងការគាំពារតាមនីតិវិធីចំពោះមុខច្បាប់នៅតុលាការ។

២.២ កម្មវិធីអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈនៅខាងក្រៅ

បុគ្គលិកយើងធ្វើការវាយតម្លៃលើយុវនារី និង កុមារីនីមួយៗ ដោយយកចិត្តទុកដាក់នៅពេលពួកគាត់ចូលមកដល់មណ្ឌល ថាតើពួកគាត់ត្រូវរៀនចំណេះដឹងទូទៅ ឬរៀនជំនាញវិជ្ជាជីវៈនៅខាងក្រៅ។

ការអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធយើងបែងចែកជា៣ប្រភេទ មានជាអាទិ(១)ការអប់រំចំណេះដឹងទូទៅនៅសាលារដ្ឋ/សាធារណៈ៖ ២ ណៈពេលកុមារីស្ថិតនៅក្រោមការថែរក្សានៅក្នុងមណ្ឌលស្ដារនីតិសម្បទា (២)ការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ត្រូវបានធ្វើ ឡើងនៅពេលកុមារីបានស្ដារនីតិសម្បទារួចរាល់ហើយៗ បានធ្វើសមាហរណកម្មទៅក្រុមគ្រួសារវិញនៅតាមសហគម ័ន ហើយបន្តការសិក្សាចំណេះដឹងទូទៅខណៈពួកគាត់កំពុងរស់នៅជាមួយក្រុមគ្រួសារ និង(៣)ការអប់រំនៅឧត្តម សិក្សាសំរាប់អាហារូបករណ៍នៅសកលវិទ្យាល័យ។ យើងធ្វើការតាមដានយ៉ូមើលយ៉ាងទៀងទាត់បំផុតពីស្ថានភាពនៃ ការរស់នៅ ការសិក្សា និង ការវិវឌ្ឍន៍ផ្សេងៗ របស់កុមារីទាំងនេះដោយយកចិត្តទុកដាក់។

ការអប់រំចំណេះដឹងទូទៅពេលស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌល-កម្មវិធីអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធចាប់ផ្ដើមឡើងនៅមណ្ឌលស្ដារនីតិសម្បទាទុំ ឌី ដែលមានទិសដៅសំខាន់ក្នុងការបណ្តុះបណ្តាលធនធានមនុស្ស អោយបញ្ចប់ការសិក្សាប្រកបដោយគុណភាព និង ទំនុកចិត្ត ដែលអាចមានសមត្ថភាពប្រកបអាជីពវិជ្ជាជីវៈ ជាគិលានុបដ្ឋាយិកា អ្នកចិត្តវិទ្យា គណនេយ្យនិងហិរញ្ញវត្ថុ ធុ រកិច្ចនិងរដ្ឋបាល ការគ្រប់គ្រង នីតិកម្មនិងសេដ្ឋកិច្ច អក្សរសាស្ត្រអង់គ្លេស អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ បដិសណ្ឋារកិច្ចនិង ទេសចរណ៍ ព័ត៌មានវិទ្យា រដ្ឋបាលសាធារណៈ ទំនាក់ទំនងនិងទីផ្សារ ទីផ្សារនិងធនាគារ និងវិស័យផ្សេងៗទៀតនៅ ពេលពួកគាត់បញ្ចប់ការសិក្សា។

ចំពោះកុមារីរងគ្រោះដែលគ្រប់អាយុចូលរៀននៅសាលាបឋមសិក្សា ទិសដៅសំខាន់របស់យើង គឺធានាអោយបានថា ពួកគាត់ទទួលបានការសិក្សាអប់រំជាក់លាក់មួយ នៅក្នុងបរិយាកាសសាលាសាធារណៈប្រកបដោយសុវត្ថិភាព។ ប្រសិនបើកុមារីជាកុមារកំព្រា ឬមិនមានសុវត្ថិភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការរស់នៅផ្ទះ យើងផ្តល់ការសិក្សាអប់រំចំណេះទូទៅ អោយពួកគាត់នៅខណៈពេលពួកគាត់ស្នាក់នៅមណ្ឌលស្ដារនីតិសម្បទាទុំឌី នៅទីក្រុងភ្នំពេញ។ កុមារីនៅមណ្ឌលទុំឌី ចូលរៀននៅសាលារដ្ឋនៅក្បែរមណ្ឌលដែលមានរយៈចម្ងាយអាចជិះកង់ទៅរៀនបាននៅសាលាបឋមសិក្សា យើងមាន របៀបន្តសំរាប់ដឹកជញ្ជូនកុមារីទៅរៀននៅសាលាមធ្យមសិក្សា និងវិទ្យាល័យដែលនៅឆ្ងាយពីមណ្ឌល។ យើងផ្តល់ការ រៀនបន្ថែមនៅក្នុងមណ្ឌល ជាករណីចាំបាច់ ដើម្បីអោយកុមារីរៀនទាន់កម្មវិធីនៅសាលារបស់ពួកគាត់។

ការរៀនភាសាអង់គ្លេស កំពូទ័រ និង បណ្ណាល័យ-យើងបង្រៀនភាសាអង់គ្លេស និងកំពូទ័រដល់កុមារីនៅក្នុងមណ្ឌល និង កុមារីមកពីគ្រួសារក្រីក្រតាមសហគមន៍នៅក្បែរៗ មណ្ឌលទុំឌី ៥ថ្ងៃក្នុង១សប្តាហ៍ ពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ បង្រៀន៥ម៉ោង ក្នុង១ថ្ងៃ យើងបែងចែកកុមារីជា៤ក្រុម រៀនភាសាអង់គ្លេស និង ៤ក្រុមទៀតរៀនកំពូទ័រ។ ពួកគាត់អាចចូលអាន សៀវភៅ និង ធនធានសិក្សាតាមមុខវិជ្ជាផ្សេងៗ ជាច្រើននៅក្នុងបណ្ណាល័យនៅមណ្ឌលទុំឌី។

ការហ្វឹកហ្វឺនរបាំប្រពៃណីខ្មែរ យោគៈ និង សមាធិ យើងបានរៀបចំសំរាប់កុមារីជារៀងរាល់ចុងសប្តាហ៍ និង ថ្ងៃសីល។

ការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ (CBE)-យើងលើកកម្ពស់ការចិញ្ចឹមបីបាច់ថែរក្សាកុមារីអោយរស់នៅក្នុងគ្រួសារជាជាង អោយពួកគាត់រស់នៅតាមគ្រឹះស្ថាន ដូច្នោះការធ្វើសមាហរណកម្មទៅតាមសហគមន៍វិញ គឺជាជំរើសអាទិភាពតាមដែល អាចធ្វើទៅបាន ក្រោយពីយើងទទួលបានការបញ្ជាក់អំពីសុវត្ថិភាព និងសុខុមាលភាពរបស់ពួកគាត់ថាអាចសមារណ កម្មបាន យើងឧបត្ថម្ភជាការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ ឬបញ្ជូនទៅសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈនៅខាងក្រៅ។ ជាជំរើសដ៏ត្រឹម ត្រូវបំផុតដែលកុមារីត្រូវបន្តការសិក្សាហើយរស់នៅផ្ទះជាមួយក្រុមគ្រួសារគាត់ យើងឧបត្ថម្ភសម្ភារៈសិក្សា ឯកសណ្ឋាន សិស្ស និង ថ្លៃរៀនបន្ថែម ដើម្បីអោយកុមារីបានចូលរៀន និងការពារពួកគាត់កុំអោយបោះបង់ការសិក្សាដើម្បីទៅរក ប្រាក់ចំណូលផ្គត់ផ្គង់គ្រួសារ។

ការអប់រំថ្នាក់ឧត្តមសិក្សានៅសកលវិទ្យាល័យ (HEU)-កុមារីដែលបានប្រឡងបញ្ចប់ថ្នាក់ទី១២ (មធ្យមសិក្សាទុតិយ ភូមិ) អាចដាក់ពាក្យស្នើសុំអាហារូបករណ៍រៀនបន្តនៅសកលវិទ្យាល័យបាន។ អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ជឿជាក់យ៉ាង មុតមាំថា នេះជាពេលវេលាដ៏សំខាន់ ក្នុងការផ្តល់ឱកាសអោយកុមារីបានបន្តការសិក្សា។ យើងមានផែនការណែនាំអំពី កម្មវិធីជួយដល់ពួកគាត់ដែលបណ្តាអង្គការ ឬសាធារណៈជនអាចចូលរួមជួយឧបត្ថម្ភគាំទ្រ នូវតម្លៃសិក្សារបស់អតីត ជនរងគ្រោះ (កុមារី) ណាម្នាក់ដូចជាជួយឧបត្ថម្ភថ្លៃសិក្សា ការចាយវាយផ្សេងៗ និងការជួយលើមុខវិជ្ជាសិក្សាជាក់លាក់ ណាមួយរបស់កុមារី។ យើងរំពឹងថានិស្សិតនឹងតបស្នងមកអង្គការវិញតាមរយៈផ្តល់ការហ្វឹកហ្វឺនការងារក្រោយពេល ពួកគេបញ្ចប់ការសិក្សា ដែលអាចជាការផ្តល់ផលប្រយោជន៍បន្ថែម ក្នុងការជំរុញការទទួលខុសត្រូវ និងការលើកកម្ពស់ និរន្តរភាពសេដ្ឋកិច្ចរយៈពេលវែង។

ទិសដៅសំខាន់របស់យើងគឺលើកទឹកចិត្តជនរងគ្រោះអោយក្លាយជាអតីតជនរងគ្រោះ និងលើកទឹកចិត្តអតីតជនរង គ្រោះអោយក្លាយជាផ្នែកមួយនៃដំណោះស្រាយ។ បច្ចុប្បន្នយើងមានអតីតជនរងគ្រោះដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាពី សកលវិទ្យាល័យកំពុងបំរើការក្នុងអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ដូចជាប្រធានមណ្ឌល កម្មវិធីចិត្តសាស្ត្រ កម្មវិធីក្រុមគោល ដៅ កម្មវិធីសុខភាព កម្មវិធីអប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាល ការិយាល័យរដ្ឋបាលនិងគណនេយ្យ កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច និងជា បុគ្គលិកថែទាំជាដើម។

ការបណ្តុះបណ្តាលជំនាញខាងក្រៅ (OST)-អតីតជនរងគ្រោះដែលមានអាយុច្រើន ជាទូទៅចាប់ពី១៦ឆ្នាំឡើងទៅ តែងតែចង់រៀនជំនាញវិជ្ជាជីវៈអោយបានចប់ឆាប់ៗ តាមតែអាចធ្វើទៅបាន ជាប្រយោជន៍ដើម្បីអោយពួកគេអាចវិលត្រឡប់ទៅចាប់ផ្តើមការរស់នៅដោយស្វ័យនិរន្តរភាព ឬ ជាមួយក្រុមគ្រួសារវិញ។ ចំណុចសំខាន់នៃការបណ្តុះបណ្តាល ជំនាញវិជ្ជាជីវៈគឺជាប្រប្រភពចំណូលស្វ័យទ្រទ្រង់ និង ជាបំណិនជីវិតចាំបាច់សំរាប់យុវនារីម្នាក់ៗ ក្នុងការជួយទ្រទ្រង់ ខ្លួនគាត់ និង ក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់អោយមានស្ថេរភាព និង ឯករាជ្យភាព។

យើងផ្តោតសំខាន់លើសារប្រយោជន៍បំណិនជីវិត និង ការបណ្តុះបណ្តាលអំពីរបៀបបង្កើតមុខរបរ តាមរយៈភាពជាដៃ គូរ ជាមួយបណ្តាអ្នកឯកទេសដែលមានជំនាញវិជ្ជាជីវៈច្បាស់លាស់ និង បណ្តាអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលនានា ជាជាងការ ផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលផ្ទាល់នៅក្នុងអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា។ មកដល់ពេលនេះយើងបានប្រមូលចងក្រងឯកសារ រាយបញ្ជីមុខជំនាញវិជ្ជាជីវៈផ្សេងៗ បានជាង៣០មុខវិជ្ជា (បញ្ជីរាយមុខជំនាញវិជ្ជាជីវៈបណ្តុះបណ្តាលខាងក្រៅ) ដូចជា ជំនាញអ៊ុតសក់ កាត់ដេរ ធ្វើនំ ភោជនីយដ្ឋាន បដិសណ្ឋារកិច្ច។ល។ ទិសដៅសំខាន់បំផុត គឺជួយអោយពួកគាត់មានលទ្ធ ភាពសំរេចបានឯករាជ្យភាពសេដ្ឋកិច្ច និង សេចក្តីថ្លៃថ្នូរនៅពេលពួកគាត់ត្រឡប់ទៅសហគមន៍វិញ។ យន្តការទាំងនេះគឺ ដើម្បីពន្លឿននីតិវិធី បង្កលទ្ធភាពអាចធ្វើសមាហរណកម្មយុវនារី និង កុមារីនីមួយៗ បានលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។

២.៣ កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច (EEP) (សមាហរណកម្ម)

យុវនារី ឬ កុមារីដែលមានវឌ្ឍនភាពលើការស្តារនីតិសម្បទាការអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល យើងអាចចាប់ផ្តើម នីតិវិធីធ្វើសមាហរណកម្មពួកគាត់ត្រឡប់ទៅកាន់ជីវិតធម្មតាវិញ។ នីតិវិធីនេះពាក់ព័ន្ធនិងការធ្វើជាកូនជាង ឬ ជាអ្នក ហ្វឹកហ្វឺនការងារនៅកន្លែងណាមួយ។ ពួកគាត់រៀនរស់នៅដោយម្ចាស់ការលើខ្លួនឯង (ឯករាជ្យ) គ្រប់គ្រងចាត់ចែងការ

ចាយវាយលុយកាក់ផ្ទាល់ខ្លួន និង ធានាអោយបានថាពួកគាត់អាចចូលរួមចំណែកបានដោយទៀងទាត់ក្នុងការប្រើប្រាស់អាជីពដែលពួកគាត់បានជ្រើសរើស។

សមាហរណកម្មជាការងារដែលពាក់ព័ន្ធការស្រាវជ្រាវស្វែងរកក្រុមគ្រួសារ ការទៅលេងគ្រួសារ ការសិក្សាវាយតម្លៃស្ថានភាពគ្រួសារ និង ឯកភាពវប្បធម៌យកម្ម (ការសំរុះសំរួល) ការសិក្សាវាយតម្លៃសហគមន៍ ការជួយគាំទ្រសកម្មភាពរកប្រាក់ចំណូលផ្សេងៗ សំរាប់គ្រួសាររបស់យុវនារី និង កុមារី ការធ្វើមាតុភូមិនិវត្តន៍ទៅកាន់ប្រទេសកំណើតវិញតាមតម្រូវការជាក់ស្តែង និង ការតាំងទីលំនៅដោយឯករាជ្យនៅតាមសហគមន៍។

ចំពោះយុវនារីដែលបានប្រឡងបញ្ចប់មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ នេះជាពេលដែលត្រូវចាប់ផ្តើមអាជីពរបស់ពួកគាត់ ឬ ត្រូវរៀនបន្តនៅសកលវិទ្យាល័យ។ អន្តរកាលរបស់ពួកគាត់នេះគឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ តម្រូវអោយមានការគ្រប់គ្រងដោយប្រុងប្រយ័ត្ន ដើម្បីធានាអោយបានថាពួកគាត់អាចរស់បានដោយមាននិរន្តរភាពលើជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនគាត់។

ដើម្បីធានាអោយបាននូវការបន្តភាពជោគជ័យរបស់អតីតជនរងគ្រោះ ដែលបានស្តារនីតិសម្បទា និង រៀនចប់កម្មវិធីផ្សេងៗ តម្រូវអោយបុគ្គលិកកម្មវិធីលើកកំពស់សេដ្ឋកិច្ច ធ្វើការតាមដានបន្តទៅលើអតីតជនរងគ្រោះក្រោយពីការធ្វើសមាហរណកម្មរហើយ សំរាប់រយៈពេលមួយដោយគ្មានកំណត់តាមស្ថានភាពជាក់ស្តែងរបស់ករណីនីមួយៗ។ បុគ្គលិកតាមដានបន្តពីភាពជោគជ័យរបស់កម្មវិធី ដោយការធ្វើរបាយការណ៍អំពីប្រភពចំណូល-ចំណាយរបស់យុវនារី និងអំពីស្ថានភាពផ្សេងៗរបស់ពួកគាត់ (ឧ. ហានិភ័យឱនភាពនិរន្តរភាពនិងភាពជោគជ័យ)។

ប្រហាក់ប្រហែលគ្នានិងកម្មវិធីជួយឧបត្ថម្ភថ្លៃសិក្សា សំរាប់អតីតជនរងគ្រោះណាម្នាក់នៅឧត្តមសិក្សា ដែលយើងបានបរិយាយខាងលើ យើងស្វែងរកមូលនិធិដើម្បីជួយផ្តល់ឱកាសដល់យុវនារី ដែលចង់ធ្វើការនៅកន្លែងអង្គការណាមួយដែលមានការបណ្តុះបណ្តាលត្រឹមត្រូវ បានធ្វើការជាមួយនិយោជកល្អត្រឹមត្រូវ និង មានសុវត្ថិភាពគឺជួយដល់យុវនារីដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាអោយទទួលបានឱកាសល្អ ដើម្បីអភិវឌ្ឍវិជ្ជាជីវៈរបស់ខ្លួនអោយទទួលបានជោគជ័យ។

យើងបានចងក្រងក្រុមការងារដោយធ្វើការជាមួយបណ្តាញលើកកម្ពស់អតីតជនរងគ្រោះ/សម្លេងដើម្បីផ្លាស់ផ្ទុះ (Voices For Changers (VFC) ដើម្បីជួយដល់អតីតជនរងគ្រោះអោយទទួលបានសក្តានុពលខ្ពស់ឆ្ពោះទៅរកភាពជោគជ័យ ទោះបីជាគាត់ចាប់ផ្តើមមុខរបរផ្ទាល់ខ្លួន ឬ បំរើការអោយគេក៏ដោយ។ ជាការពិតយើងមិនបានផ្តល់ការអប់រំនិង បណ្តុះបណ្តាលអោយពួកគាត់បានគ្រប់គ្រាន់នោះទេ ដូច្នេះសមាជិកបណ្តាញក្រុមសម្លេងដើម្បីផ្លាស់ប្តូរធ្វើការជាមួយយុវនារីនីមួយៗ ដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា ដើម្បីធានាអោយទទួលបានលទ្ធផលល្អប្រសើរនាពេលអនាគត។

ការតាមដានបន្តក្រោយពេលធ្វើសមាហរណកម្ម-ការតាមដានបន្តចំពោះយុវនារី និង កុមារីដែលបានសមាហរណកម្មរហើយ គឺមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់ ក្នុងការផ្តល់ការគាំទ្រ ផ្តល់ដំបូន្មាន ដើម្បីអោយការធ្វើសមាហរណកម្ម ទទួលបានជោគជ័យ ផ្តល់ការឧបត្ថម្ភបន្ថែមតាមតម្រូវការជាក់ស្តែង ចុះសួរសុខទុក្ខ ពិនិត្យតាមដានបន្ត អំពីស្ថានភាពផ្សេងៗ។

គោលដៅសំខាន់គឺជួយអោយយុវនារីនីមួយៗ សំរេចបានស្វ័យឯករាជ្យ ព្រោះដំណាក់កាលនេះយុវនារីដែលបានទទួលផលពីកម្មវិធី មិនពឹងផ្អែកលើការជួយជ្រោមជ្រែងពីអង្គការទៀតនោះទេ ព្រោះពួកគាត់អាចមានលទ្ធភាពជួយសង្គមវិញតាមរយៈការជួយយុវនារីដទៃទៀតដែលកំពុងត្រៀមខ្លួនឆ្ពោះមកកាន់ដំណាក់កាលនេះដែរ។ យើងបានបង្រៀនពួកគាត់អំពីសារៈសំខាន់នៃគណនេយ្យភាព និង ទំនួលខុសត្រូវរបស់បុគ្គលម្នាក់ៗ ក្នុងអំឡុងពេលដែលពួកគាត់ស្នាក់នៅ

អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ដូច្នោះពួកគាត់រីករាយក្នុងការជួយមកអង្គការវិញ។ ការជួយមកអង្គការវិញអាចក្នុងរូបភាព ជា ការជួយដល់អតីតជនរងគ្រោះដទៃទៀត នៅខណៈពេលពួកគាត់ចាប់ផ្តើមបង្កើតមុខរបរថ្មី ឬ ជាតម្លៃសម្ភារៈសំរាប់ បង្កើតមុខរបរដែលជាផ្នែកមួយនៃនីតិវិធីសមាហរណកម្មយើងត្រូវផ្តល់ជូនគាត់ និង ចូលជាសមាជិករបស់បណ្តាញ អតីតជនរងគ្រោះសំលេងដើម្បីផ្លាស់ប្តូរ (VFC) ។

បុគ្គលិកក្រុមការងារធ្វើការជាមួយយុវនារី ដើម្បីធានាអោយបានថាយុវនារីដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា បានរៀនអំពីតម្លៃ ស្វ័យវិនិយោគ (វិនិយោគលើខ្លួនឯង) និងគុណតម្លៃនៃការចែករំលែកតាមរយៈការជួយសង្គមវិញ ជាដំបូងត្រូវធ្វើអោយ ជីវិតខ្លួនឯងមានលំនឹងជាមុនសិន ដោយបុគ្គលិកក្រុមការងារយើងជួយអោយពួកគាត់ទទួលបានភាពជោគជ័យនិងធ្វើ អោយប្រសើរឡើងនូវស្ថានភាពសេដ្ឋកិច្ចរបស់ពួកគាត់ដែលរស់នៅតាមសហគមន៍។ ការជួយរបស់ពួកគាត់អោយ ទទួលបានជោគជ័យ គឺការជួយដល់យុវនារីដទៃទៀតដែលកំពុងស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់កម្មវិធីនៅឡើយនិង ធ្វើការតស៊ូមតិសំរាប់យុវនារីនិងកុមារីដទៃទៀត។

យើងតែងតែប្រារព្ធធ្វើសិក្ខាសាលាប្រចាំឆ្នាំ ស្តីពីការចែករំលែក និង ការឆ្លុះបញ្ចាំង យ៉ាងហោចណាស់មួយឆ្នាំម្តង ជាមួយអតីតជនរងគ្រោះដែលកំពុងស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌល ត្រៀមធ្វើសមាហរណកម្ម និង អតីតជនរងគ្រោះដែលបានធ្វើ សមាហរណកម្មរួចហើយ ក្នុងគោលបំណងចែករំលែកបទពិសោធន៍ អំពីភាពជោគជ័យនៃការកសាងជីវិតក្នុងសង្គម។

២.៤ កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ (សង្គមសង្គ្រោះ)

បុគ្គលិកកម្មវិធីក្រុមគោលដៅបានចុះទៅផ្តល់ការអប់រំ នៅតាមទីតាំងកំសាន្តសប្បាយនានា (វិស័យ/ឧស្សាហកម្មផ្លូវភេទ) ដូចជាហាងម៉ាស្សា កាវ៉ាអូខេ ហាងលក់ស្រាបៀរ ភោជនីយដ្ឋាន ផ្ទះជួល និង តាមសួនច្បារសាធារណៈជា ដើម ដើម្បីចែកស្រោមអនាម័យ និង សម្ភារៈអនាម័យផ្សេងៗ ដោយឥតគិតថ្លៃ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ ជាការ លើកទឹកចិត្តដល់ពួកគាត់ដែលបានចូលរួមជាមួយកម្មវិធីយើង និង ដើម្បីលើកកម្ពស់ការរួមភេទដោយសុវត្ថិភាព។

ការបញ្ចៀបការយល់ដឹងអំពីហ៊ីវ/អេដស៍ ជម្ងឺកាមរោគ ការប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន អនាម័យខ្លួនប្រាណ សិទ្ធិមនុស្ស និង ស្វ័យការពារ យើងបានផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ ដែលបានចូលរួមជាមួយកម្មវិធី ក្រុមគោលដៅរបស់យើង នេះជាស្ថានក្នុងការផ្សារភ្ជាប់ កសាងទំនុកចិត្តរវាងស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ និងអង្គការអា ហ្វេស៊ីបកម្ពុជា។ បុគ្គលិកយើងបានធ្វើការសម្របសម្រួលជាមួយដៃគូ ដើម្បីបញ្ជូនស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តទាំងឡាយណា ដែលមានបញ្ហាសុខភាពទៅកាន់មន្ទីរពេទ្យ ឬ គ្លីនិកសុខភាព ដែលអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជាសហការជាមួយដើម្បីអោយ ពួកគាត់បានទទួលសេវាកម្មថែទាំសុខភាព តាមតម្រូវការ។ ក្រៅអំពីការបញ្ចៀបការយល់ដឹង បុគ្គលិកកម្មវិធីនេះបាន ដើរតួនាទីយ៉ាងសំខាន់មួយផ្សេងទៀត គឺការបញ្ចុះបញ្ចូលដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយអោយលះបង់មុខរបរ បច្ចុប្បន្នរបស់ខ្លួន និង ប្រមូលព័ត៌មានអំពីករណីជួញដូរមនុស្ស ក្នុងគោលបំណងជួយសង្គ្រោះជនរងគ្រោះ។

III. សុច្ឆនៈករព័ទ្ធកុំ និង លទ្ធផលសំរេចបាន

៣.១ របាយការណ៍សង្ខេប

ការធ្វើការជាមួយជនរងគ្រោះដោយអំពើហិង្សាផ្លូវភេទ ជួញដូរ រំលោភបំពាន ទាសភាពជាប់កិច្ចសន្យា ឬ ការ កេងប្រវ័ញ្ចផ្លូវភេទ គឺមានការស្មុគស្មាញខ្លាំងណាស់ ដែលតម្រូវអោយអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ធ្វើការជាអន្តរកម្មវិធី

ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មជនរងគ្រោះ ដល់ជនរងគ្រោះតាមតម្រូវការចាំបាច់ និង តាមឆន្ទៈរបស់ពួកគាត់ដោយការចាប់ផ្តើមពីការកំណត់អត្តសញ្ញាណជនរងគ្រោះរហូតដល់ការធ្វើសមាហរណកម្មអតីតជនរងគ្រោះ ទៅកាន់សហគមន៍វិញ។ ស្ថាបនិក និង នាយិកាយើង លោកស្រី សុម៉ាលី ម៉ម បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងចំណាយពេល៥នាទីសង្គ្រោះកុមារីម្នាក់ប៉ុន្តែយើងត្រូវការពេលវេលារាប់ឆ្នាំ ដើម្បីស្តារនីតិសម្បទាកុមារីម្នាក់ អោយជាសះស្បើយពីរបួសផ្លូវកាយ និង របួសផ្លូវចិត្តដែលកុមារីបានឆ្លងកាត់ ”។

នេះជាការអនុវត្តបន្តនូវសកម្មភាពកម្មវិធីដែលមានស្រាប់ ដូច្នេះរបាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំ២០១៩នេះ យើងផ្តោតតែលើសកម្មភាពកម្មវិធីដែលសម្រេចបាន ប្រៀបធៀបជាមួយសុច្ឆនៈកររំពឹងទុក ដែលយើងបានចងក្រងនៅក្នុងផែនការមេដែលប្រធានកម្មវិធីនីមួយៗ បានធ្វើបទបង្ហាញនៅចុងឆ្នាំ២០១៨ និង បានទទួលការអនុម័តឯកភាពពីក្រុមប្រឹក្សាភិបាលប្រតិបត្តិរបស់អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា។

លទ្ធផលសំរេចបាននៅក្នុងរបាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំនេះ គឺជាលទ្ធផលនៃការអនុវត្តរួម ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ដល់ ថ្ងៃទី៣១ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩ បានទទួលការឧបត្ថម្ភហិរញ្ញវត្ថុពីបណ្តាម្ចាស់មូលនិធិ និង អ្នកគាំទ្រដែលបានឧបត្ថម្ភដល់កម្មវិធីផ្សេងៗ តាមទិសដៅរបស់ខ្លួន ប៉ុន្តែជាវិភាគទានរួមដែលនាំអោយសំរេចបាននូវលទ្ធផលរួម នៃបណ្តាកម្មវិធីរបស់អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជាទាំងអស់សំរាប់រយៈពេល១២ខែ។

អ្នកទទួលបានផលគំរោង

យើងអនុវត្តសកម្មភាពការងារ ដោយអនុលោមទៅតាមគោលដៅ និង ទិសដៅទាំងឡាយដែលបានដាក់ចេញ ហើយស្ទើរតែគ្រប់ផែនការសកម្មភាពទាំងអស់ យើងសំរេចបានលទ្ធផលល្អ តាមសុច្ឆនៈករដែលបានរំពឹងទុក នៃសមិទ្ធផលកម្មវិធីគន្លឹះទាំង៤ យើងបានបរិយាយនៅទំព័រទី១០-១២ខាងក្រោមនេះ។

ការងាររបស់យើងគឺសង្គ្រោះជីវិតមនុស្ស និង កសាងអនាគតអោយល្អប្រសើរសំរាប់យុវនារី និង កុមារីដែលយើងធ្វើការជាមួយ។ នៅឆ្នាំ២០១៩ មានយុវនារី និង កុមារី ចំនួន៣៤៦នាក់ បានទទួលសេវាកម្ម និង ការថែទាំពីអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ដូចបានបង្ហាញជូនក្នុងតារាងខាងក្រោមនេះ។ ស្ថិតិនេះមិនបានរាប់បញ្ចូលចំនួនស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយដែលបានទទួលសេវាកម្មពីកម្មវិធីក្រុមគោលដៅរបស់អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជាទេ ដូចបានបង្ហាញជូននៅផ្នែកកម្មវិធីក្រុមគោលដៅត្រង់ចំណុច៣.២.៤ទំព័រទី២៧-២៨។

ស្ថិតិកុមារីបានទទួលសេវាកម្មនៅឆ្នាំ២០១៩				ស្ថិតិកុមារីដែលបានការពារចេញ និង បន្តទទួលការថែទាំ	
ការពិពណ៌នា	សល់ពីឆ្នាំ២០១៨	ចូលថ្មី២០១៩	សរុប	ចាកចេញនៅឆ្នាំ២០១៩	ទទួលការថែទាំបន្តសំរាប់ឆ្នាំ២០២០
ទទួលការថែទាំក្នុងមណ្ឌល	៥៣	៣៥	៨៨	២៤	៦៤
ទទួលការអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធនៅមណ្ឌល	៤៩	១៨	៦៧	(បញ្ជូនអប់រំសហគមន៍) ១៦	៥១
ទទួលជំនាញបណ្តុះបណ្តាលខាងក្រៅ	១	៥	៦	(បោះបង់ការសិក្សា១) ៤	២
ទទួលការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍	៣៦	១៦	៥២	(បោះបង់ការសិក្សា៦) ៨	៤៤
អាហារូបករណ៍សិក្សានៅសកលវិទ្យាល័យ	៦	(CBE១) ៥	១១	០	១១
សមាហរណកម្មឧបត្ថម្ភមុខរបរនិងការងារ	០	៣	៣	០	០
ករណីសមាហរណកម្មដោយធានាបន្ត	១១៣	៦	១១៩	០	១១៩+
សរុប	២៥៨	៨៨	៣៤៦	៥២	២៩១

អំពីបុគ្គលិក និង ការគ្រប់គ្រងគំរោង

យើងមានបុគ្គលិកសរុបចំនួន៣១នាក់ បានបំរើការនៅអង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជានៅក្នុងឆ្នាំ២០១៩។ បុគ្គលិក៣នាក់បំរើការនៅហាងអ៊ុតសក់+សម្រស់វិមាននៅក្រុងសៀមរាប បុគ្គលិកធ្វើការពាក់កណ្តាលពេល២នាក់ (១នាក់ ជាគ្រូពេទ្យ (វេជ្ជបណ្ឌិត) និង ១នាក់ទៀតជាបុគ្គលិកផ្នែកព័ត៌មានវិទ្យា/ស្ថិតិ) ២២នាក់ ជាបុគ្គលិកប្រតិបត្តិការកម្មវិធី និង ៤នាក់ទៀតជាបុគ្គលិកគាំទ្រកម្មវិធី (រួមមាននាយិកាគ្រប់គ្រង (Managing Director (MD) ១រូប នាយិកាប្រតិបត្តិការ (Operation Director (OD) ១រូប នាយកកម្មវិធី (Program Director (PD) ១រូប និង រដ្ឋបាល និងគណនេយ្យ (Admin and accounting) ១រូប) ។

គោលដៅសំខាន់របស់យើង គឺជួយលើកទឹកចិត្តជនរងគ្រោះអោយទៅជាអតីតជនរងគ្រោះ និង ជួយលើកទឹកចិត្តអតីតជនរងគ្រោះអោយក្លាយទៅជាផ្នែកមួយនៃដំណោះស្រាយ។ ក្នុងន័យនេះយើងបានដាក់ចេញនូវចក្ខុវិស័យជាក់លាក់មួយក្នុងរយៈពេល១០ឆ្នាំទៀត ចាប់ពីឆ្នាំ២០១៨-២០២៨ បុគ្គលិក៩០% គឺជាអតីតជនរងគ្រោះ។ បច្ចុប្បន្ន យើងមានបុគ្គលិកចំនួន៩នាក់ (២៦%) នៃចំនួនបុគ្គលិកទាំង៣១នាក់ ជាអតីតជនរងគ្រោះ កំពុងបំរើការនៅតាមកម្មវិធីផ្សេងៗ ដូចជាកម្មវិធីថែទាំសុខភាព ចិត្តសាស្ត្រ អប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាល ការវិលវិលរដ្ឋបាលនិងគណនេយ្យ ក្រុមគោលដៅ ស្តារនីតិសប្បុរស និង ហាងអ៊ុតសក់វិមាន។

យើងបានរៀបចំប្រជុំប្រចាំសប្តាហ៍ និង ប្រចាំខែយ៉ាងទៀងទាត់ ជាមួយបុគ្គលិកប្រតិបត្តិការកម្មវិធីទាំងអស់នៅមណ្ឌលទុំឌី ក្នុងគោលបំណងចែករំលែករបាយការណ៍របស់កម្មវិធីនីមួយៗ ទទួលយកការឆ្លើយតបនូវការតាមដានសកម្មភាពពីអង្គប្រជុំពេលមុនៗ ទទួលយកវឌ្ឍនភាពថ្មី បង្កើតឧបករណ៍ ឬ ក្រុមការងារតាមតម្រូវការជាក់ស្តែង និង ដាក់ចេញផែនការសកម្មភាពដែលត្រូវធ្វើបន្តទៀត។ ការប្រជុំជាផ្នែកមួយនៃការជំរុញវឌ្ឍនភាព ការកសាងស្មារតីការងារជាក្រុម កសាងសមត្ថភាពបុគ្គលិក និង ការគ្រប់គ្រងតាមស្ថានភាព និង ការអនុវត្តជាក់ស្តែង។

ជារៀងរាល់ខែប្រធានកម្មវិធីនីមួយៗ ត្រូវធ្វើផែនការសកម្មភាព និង គំរោងថវិកាសំរាប់ការអនុវត្តសកម្មភាពកម្មវិធីរបស់ខ្លួនដាក់ជូនប្រធានខ្សែបណ្តោយ ដើម្បីពិនិត្យសំរេចជារៀងរាល់ថ្ងៃទី២៥ នៃខែនីមួយៗ និង ត្រូវធ្វើរបាយការណ៍សកម្មភាពការងារប្រចាំខែ ដាក់ជូនប្រធានខ្សែបណ្តោយជារៀងរាល់សប្តាហ៍ទី១ នៃខែបន្ទាប់។ ជារៀងរាល់សប្តាហ៍ទី៤ នៃខែនីមួយៗ បុគ្គលិករបស់កម្មវិធីនីមួយៗ ត្រូវកត់ត្រាទិន្នន័យ ឬ កំណត់ហេតុការងាររបស់ខ្លួនចូលក្នុងសៀវភៅឯកសារ (paper file) ដើម្បីបញ្ជូនទិន្នន័យទៅក្នុងប្រព័ន្ធកំព្យូទ័រសំរាប់ធ្វើរបាយការណ៍ផ្ទៃក្នុង (internal) និងរបាយការណ៍ធ្វើចេញក្រៅ (external) តាមតម្រូវការជាក់ស្តែង។ បុគ្គលិកផ្នែកតាមដានការសិក្សាអប់រំរបស់យើងជាអ្នកបញ្ជូនទិន្នន័យដែលបានកត់ត្រានៅលើសៀវភៅឯកសារទាំងអស់ចូលទៅក្នុងប្រព័ន្ធទិន្នន័យកំព្យូទ័រ របស់កម្មវិធីនីមួយៗ ហើយប្រធានផ្នែកព័ត៌មានវិទ្យា/ទិន្នន័យជាអ្នកត្រួតពិនិត្យ និង កែតម្រូវរាល់ទិន្នន័យតាមផ្នែកដែលមានកំហុសឆ្គង។

យើងបានរៀបចំធ្វើសិក្ខាសាលាប្រចាំឆ្នាំ ស្តីពីលទ្ធផលសំរេចបានរបស់កម្មវិធីនីមួយៗ ប្រចាំឆ្នាំ២០១៩ និង លើកទិសដៅផែនការសកម្មភាពសំរាប់ឆ្នាំ២០២០របស់កម្មវិធីនីមួយៗ នៅភោជនីយដ្ឋាន ម៉ម កាហ្វេ នាទីក្រុងភ្នំពេញ ពីថ្ងៃទី៣១ ខែតុលា ដល់ ថ្ងៃទី១ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩។ ទិសដៅអង្គសិក្ខាសាលាគឺផ្តោតលើចក្ខុវិស័យ ទិសដៅទូទៅ និង ក្រុមគោលដៅរបស់អាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា ការរំពឹងទុកពីសិក្ខាសាលារបស់សិក្ខាកាម ការរំពឹងទុកសំរាប់ឆ្នាំ២០២០ ការវិះគន់ស្ថាបនាតាមខ្សែបណ្តោយពីបុគ្គលិកថ្នាក់ក្រោមដល់ថ្នាក់ដឹកនាំខាងលើ បទបង្ហាញរបស់កម្មវិធីនីមួយៗ ស្តីពីលទ្ធផលកម្មវិធីសំរេចបាន បញ្ហាប្រឈម អភិវឌ្ឍយុទ្ធសាស្ត្រថ្មីៗ បង្កើតផែនការសកម្មភាពសំរាប់ឆ្នាំ២០២០ បទបង្ហាញអំពីរបាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុឆ្នាំ២០១៩ និង គំរោងថវិកាឆ្នាំ២០២០។

យើងបានបង្កើតឌីយ៉ាក្រាម អំពីកម្មវិធីគន្លឹះទាំង៥ របស់អង្គការអាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា មានកម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា កម្មវិធីអប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាល កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ និង កម្មវិធីហាងអ៊ុតសក់+សម្រស់វិមាន ហើយយើងបានបោះពុម្ពបិតនៅលើជញ្ជាំង ក្នុងមណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាទុំឌី ជាប្រយោជន៍ជួយបង្កការងាយស្រួលដល់បុគ្គលិក និង ភ្ញៀវក្នុងការធ្វើបទបង្ហាញ អំពីសកម្មភាពការងាររបស់យើងជូនដល់ភ្ញៀវដែលធ្វើទស្សនកិច្ចនៅមណ្ឌល។

៣.១.១ កម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា-មានកុមារីចំនួន៨៨នាក់មកពី២៣ខេត្ត-ក្រុងទូទាំងប្រទេសកម្ពុជាបានទទួលរបបអាហារប្រចាំថ្ងៃក្នុង១ថ្ងៃ៣ពេល និង បង្អែមឬផ្លែឈើស្រស់១សប្តាហ៍២ដង សរុបចំនួន៦៦,៣០៣ពេល និង បង្អែមផ្លែឈើស្រស់ប្រចាំសប្តាហ៍ចំនួន១៥៦ដង គួរលេខនេះមិនបានរាប់បញ្ចូលរបបអាហារបង្អែមផ្លែឈើដែល**នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា លោកជំទាវទី១នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** និង បណ្តាសម្បទានជននានា បានរៀបចំផ្តល់អោយកុមារី និង បុគ្គលិកញាតិ បានទទួលជំរកសុវត្ថិភាព និង សេវាកម្មការស្តារនីតិសម្បទាផ្សេងៗទៀតនៅក្នុងមណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាទុំឌី។ ក្នុងនោះមានកុមារីចំនួន៥៣នាក់ នៅសល់ពីចុងខែធ្នូឆ្នាំ២០១៨ និង កុមារីចំនួន៣៥នាក់ផ្សេងទៀត ជាកុមារីចូលថ្មីនៅក្នុងមណ្ឌលទុំឌីក្នុងឆ្នាំ២០១៩។ កុមារីចំនួន២៤នាក់បានបញ្ជូនចេញពីមណ្ឌល ហើយកុមារីចំនួន៦៤នាក់ទៀតកំពុងបន្តស្នាក់នៅក្រោមការថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌីនៅឆ្នាំ២០២០។ កុមារីចំនួន៥២នាក់ដែលពាក់ព័ន្ធផ្លូវច្បាប់ បានទទួលជំនួយផ្នែកច្បាប់តាមនីតិវិធីច្បាប់នៅតុលាការ។ កុមារីចំនួន១០៦នាក់ បានទទួលការពិនិត្យ តាមដាន និង ព្យាបាលសុខភាព។ កុមារីចំនួន១២៤នាក់ បានទទួលការពិគ្រោះយោបល់ចិត្តសាស្ត្រ ការតាមដានបន្ត និង ការព្យាបាលតាមបែបចិត្តវិទ្យា។ របាយការណ៍លំអិតអំពីកម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា មានបរិយាយនៅទំព័រទី១២-២០។ តារាងស្ថិតិកុមារីដែលបានទទួលការស្នាក់នៅថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌីប្រចាំខែ ប្រភេទបញ្ហា និង អាយុរបស់កុមារីបង្ហាញជូនតាមតារាងខាងក្រោមនេះ។

តារាងស្ថិតិប្រចាំខែរបស់កុមារីដែលបានទទួលការថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌី											
មករា	កុម្ភៈ	មិនា	មេសា	ឧសភា	មិថុនា	កក្កដា	សីហា	កញ្ញា	តុលា	វិច្ឆិកា	ធ្នូ
៥៦	៥៣	៥៤	៥៧	៥៧	៦៣	៦៣	៦៥	៦៧	៦៤	៦០	៦៥

តារាងបង្ហាញពីប្រភេទបញ្ហាករណី និង អាយុរបស់កុមារីដែលបានទទួលការស្នាក់នៅថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌី	
ប្រវត្តិជួញដូរ ឬ ប្រភេទបញ្ហាករណី	កម្រិតអាយុ
៧២នាក់រងគ្រោះដោយការរំលោភសេពសន្ថវៈ	៦៦នាក់មានអាយុក្រោម១៥ឆ្នាំ
១០នាក់ករណីការពារបង្ការ (ហានិភ័យ)	១៤នាក់មានអាយុពី១៦-១៨ឆ្នាំ
៥នាក់រងគ្រោះដោយការជួញដូរ	៧នាក់មានអាយុពី១៩-២៤ឆ្នាំ
១នាក់រងគ្រោះដោយអំពើហិង្សា	១នាក់មានអាយុលើ២៥ឆ្នាំ

ការកសាងអាគារនៅមណ្ឌលទុំឌី
 នៅខែមិនា ឆ្នាំ២០១៩ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោហ៊ុនសែននាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** និង **សម្តេចអគ្គិញ្ញបណ្ឌិតប៊ុនរ៉ានីហ៊ុនសែនជំទាវទី១នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** ក្នុងនាមជា**ប្រធានភាគបាទក្រហមកម្ពុជា** បានអញ្ជើញចុះសួរសុខទុក្ខ ផ្តល់ក្តីស្រឡាញ់ ភាពកក់ក្តៅ ការយកចិត្តទុកដាក់ និង ការគិតគូរដល់កុមារី និង បុគ្គលិក នៅមណ្ឌលទុំឌី។ តាមរយៈការអញ្ជើញចុះទស្សនកិច្ចនេះ យើងបាន

ទទួលអំណោយ និង ការឧបត្ថម្ភ នូវថវិកា ១៥ កោដិ (SsangYong) សេរីឆ្នាំ២០១៩ ថ្មីចំនួន១គ្រឿង កង់ថ្មីចំនួន២០ គ្រឿង របបអង្ករប្រចាំខែក្នុង១ខែចំនួន១,២០០ គីឡូក្រាម ថវិកាប្រចាំខែ១នាក់ចំនួន១០០,០០០.០០០ រៀល សំរាប់កុមារី ចំនួន៨៩នាក់ អាការថ្មី១ខ្នងកម្ពស់៣ជាន់មានចំនួន២៤បន្ទប់ និង បុគ្គលិកអង្គការចំនួន២៩នាក់ បានចូលក្របខ័ណ្ឌម ត្រីវិធានការផ្លូវការ ចាប់ពីខែតុលាឆ្នាំ២០១៩តទៅ។ រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា បានឧត្តមថ្លៃមូលប្រចាំខែក្នុង១ខែចំនួន ១០,០០០,០០០.០០០ រៀល និង កាកបាទក្រហមកម្ពុជា បានឧបត្ថម្ភប្រចាំឆ្នាំក្នុង១ឆ្នាំចំនួន៣០,០០០,០០០.០០០ រៀល ដោយគិតចាប់ផ្តើមពីខែមីនា ឆ្នាំ២០១៩។ ពីខែមីនាដល់ខែមិថុនា **សម្តេចអភិវឌ្ឍន៍បណ្ឌិតប៊ុនរ៉ានីហ៊ុនសែន ជំនាន់ទី១** បានអញ្ជើញចុះសួរសុខទុក្ខកុមារីនៅមណ្ឌលទុំឌី ចំនួន៣លើក ការអញ្ជើញចុះសួរសុខទុក្ខក្នុងក្រោយនៅ ថ្ងៃទី២០ ខែមិថុនា។ ជារៀងរាល់ពេលអញ្ជើញចុះសួរសុខទុក្ខ **សម្តេចអភិវឌ្ឍន៍បណ្ឌិតប៊ុនរ៉ានីហ៊ុនសែន ជំនាន់ទី១** លោកតែងតែពាំនាំមកជាមួយ នូវអាហារល្អៗ ឆ្ងាញ់ៗ អោយកុមារី និង បុគ្គលិក បានហូប ថវិកា និង អំណោយផ្សេងៗទៀត។ សំណង់អាគារកម្ពស់៣ជាន់នៅមណ្ឌលទុំឌី ត្រូវការពេលវេលាប្រហែលជា២ឆ្នាំក្នុងការសាង សងអោយរួចរាល់សព្វគ្រប់។ សំណង់អាគារដែលមានស្រាប់នៅក្នុងបរិវេណមណ្ឌលទុំឌី សឹងតែទាំងអស់ត្រូវវាយកំទេ ចចោល និង ជំនួសមកវិញ នូវអាគារថ្មីកម្ពស់៣ជាន់។ រដ្ឋាភិបាលបានចេញថវិកា (ឧបត្ថម្ភដោយលោកហមរ៉េនម្ចាស់គំ រោងបុរីVIP) ជួលភូមិត្រី៖១ខ្នង សំរាប់អោយកុមារីស្នាក់នៅរហូតដល់មណ្ឌលថ្មី បានសាងសង់រួចរាល់ជាស្ថាពរ។ លោក ស្រី សុម៉ាលី ម៉ម ជាស្ថាបនិក និង នាយកគ្រប់គ្រង បានកាត់ឈ្មោះដីមណ្ឌលទុំឌីពីឈ្មោះលោកស្រីដាក់ទៅជាឈ្មោះអង្គ ការមណ្ឌលទុំឌី។

៣.១.២ កម្មវិធីអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល-កុមារីចំនួន៦៧នាក់នៃចំណោមកុមារីទាំងអស់ (៨៨នាក់) បានទទួល ការសិក្សាអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធ និង យុវនារីចំនួន៦នាក់ទៀតបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈនៅខាងក្រៅ នៅ តាមបណ្តាហាងអ្នកផ្តល់សេវាកម្មវិជ្ជាជីវៈផ្សេងៗ នៅពេលពួកគេស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាទុំឌី បន្ទាប់ពីពួក គាត់បានទទួលការព្យាបាលសះស្បើយពី រួសផ្លូវកាយ និង ផ្លូវចិត្ត។ កុមារីចំនួន៥២នាក់បានទទួលការសិក្សាអប់រំក្នុង ប្រព័ន្ធនៅតាមសហគមន៍ដែលពួកគាត់កំពុងរស់នៅជាមួយក្រុមគ្រួសារ ក្រោយពីពួកគាត់បានជាសះស្បើយពីជម្ងឺផ្លូវ កាយ-ផ្លូវចិត្ត និង ទទួលបានការបញ្ជាក់អំពីសុវត្ថិភាពរបស់ពួកគាត់ថាអាចវិលត្រឡប់ទៅរស់នៅតាមសហគមន៍វិញ បាន ហើយមានយុវនារីចំនួន១១នាក់ផ្សេងទៀត បានទទួលការសិក្សាថ្នាក់ឧត្តមសិក្សានៅតាមបណ្តាសកលវិទ្យាល័យ នានា។ ក្នុងនោះមានកុមារីចំនួន៧៨នាក់ បានសិក្សាភាសាអង់គ្លេស និង កុមារីចំនួន៨៥នាក់បានសិក្សាកំពូទ័រ។ មាន កុមារីចំនួន៦០នាក់បានចូលអានសៀវភៅ និង ឧបករណ៍សិក្សាផ្សេងៗ នៅក្នុងបណ្ណាល័យនៅមណ្ឌលទុំឌី។ សម្ភារៈ សិក្សាចំនួន១១៩កញ្ចប់បានចែកជូនដល់កុមារី ក្នុងនោះមានកុមារីចំនួន៥២នាក់ជាកុមារីទទួលការសិក្សាអប់រំនៅសហ គមន៍ និង កុមារីចំនួន៦៧នាក់ផ្សេងទៀតជាកុមារីស្នាក់នៅមណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាទុំឌី។ របាយការណ៍លំអិតអំពីកម្មវិធី អប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាលមានបរិយាយនៅទំព័រទី២១-២៥។

៣.១.៣ កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច-កុមារីចំនួន៥៩នាក់ បានទៅលេងគ្រួសារចំនួន៩០ដង កុមារី និង យុវនារី ចំនួន២៨នាក់បានធ្វើសមាហរណកម្ម ដោយទទួលបានការឧបត្ថម្ភ ការបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូច ការងារ ការសិក្សាអប់រំ នៅសហគមន៍ ត្រឡប់ទៅរស់នៅជាមួយគ្រួសារនៅតាមសហគមន៍វិញ និង បន្តការសិក្សាថ្នាក់ឧត្តមសិក្សា នៅតាម សកលវិទ្យាល័យនានា។ យុវនារីចំនួន៣៧នាក់ ដែលបានសមាហរណកម្មដោយបានទទួលការឧបត្ថម្ភរបបខ្នាតតូច និង ការងារ បានទទួលការតាមដានបន្ត ចំនួន៩០ដង។ គ្រួសារកុមារីដែលកំពុងស្នាក់នៅមណ្ឌលចំនួន៥គ្រួសារ បាន ទទួលការឧបត្ថម្ភជំនួយគ្រួសារ យុវនារីបានធ្វើសមាហរណកម្មហើយចំនួន១១នាក់ បានទទួលជំនួយឧបត្ថម្ភបន្ថែម

ក្រោយពេលធ្វើសមាហរណកម្មទៅក្នុងសហគមន៍វិញ។ កុមារី និង យុវនារីបានសមាហរណកម្មចេញពីប្រទេសចំនួន១១៩ នាក់នឹងត្រូវបានទទួលការតាមដានបន្តសំរាប់ឆ្នាំ២០២០។ របាយការណ៍ពិស្តារអំពីកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ចមាន បរិយាយនៅទំព័រទី២៥-២៧។

៣.១.៤ កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ-បុគ្គលិក និង សមាជិកក្រុមអប់រំមិត្តរបស់កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ បានចុះផ្តល់ការ អប់រំ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ (ស្ត្រីរកស៊ីផ្លូវភេទ) ចំនួន៥,៦១២នាក់ និង បានផ្តល់សារអប់រំទាំង៥ (ហ្វឹរ/អេដ ស៍ ជម្ងឺកាមរោគ ការប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន អនាម័យខ្លួនប្រាណ សិទ្ធិមនុស្ស និង ស្វ័យការពារ) ដល់ពួកគាត់នៅតាម បណ្តាទីតាំងកំសាន្តសប្បាយផ្សេងៗ ចំនួន៣៨៦ទីតាំង (វិស័យឧស្សាហកម្មផ្លូវភេទ) នៅរាជធានីភ្នំពេញ និង ទីក្រុង សៀមរាប។ យើងបានផ្តល់ស្រោមអនាម័យចំនួន២៩,៤១៤ស្រោម (១១ប្រអប់ធំ) សាប៊ូជុំចំនួន១,៨៩០ជុំ ប្រាសនិងថ្នាំ ដុសធ្មេញចំនួន១,១៣២ដើម និង ប្រេងអិលចំនួន១២៣កញ្ចប់ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ។ បានបញ្ជូនស្ត្រីបំរើ សេវាកំសាន្តសប្បាយដែលយើងបានចុះអប់រំនៅតាមទីតាំងចំនួន១០៤នាក់ ទៅទទួលសេវាសុខភាពនៅតាមបណ្តា មណ្ឌលសុខភាព និង មន្ទីរពេទ្យចំនួន១៥៣ដង។ យើងបានបញ្ចុះបញ្ចូលដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយដែលយើង បានផ្តល់ការអប់រំចំនួន៩នាក់ អោយបោះបង់ចោលមុខរបរពេទ្យកម្ម ហើយបានចាប់យកមុខរបរផ្សេងៗ ដើម្បីទ្រទ្រង់ ជីវភាពប្រចាំរបស់ពួកគាត់។ របាយការណ៍លំអិតអំពីកម្មវិធីក្រុមគោលដៅមានបរិយាយនៅទំព័រទី២៧-២៨។

៣.២ សមិទ្ធិផលសំរេចបាន

តារាងខាងឆ្វេងនៅខាងក្រោមនេះគឺជាសុច្ឆនៈកររំពឹងទុក ដែលយើងបានចងក្រងឡើងជាមួយបណ្តាប្រធានកម្មវិធីទាំង អស់ នៅក្នុងអង្គសិក្ខាសាលាពិគ្រោះយោបល់ប្រចាំឆ្នាំ ដែលបានប្រព្រឹត្តទៅនៅភោជនីយដ្ឋានម៉មកាហ្វេ នៅរាជធានី ភ្នំពេញ នៅថ្ងៃទី៣០-៣១ ខែតុលាឆ្នាំ ២០១៨ ហើយតារាងខាងស្តាំគឺបង្ហាញអំពីសមិទ្ធិផលសំរេចបាននូវសុច្ឆនៈករ រំពឹងទុកនីមួយៗ ឬ ផែនការដែលបុគ្គលិកកម្មវិធីនីមួយៗ អនុវត្តបាន។

សុច្ឆនៈកររំពឹងទុកឆ្នាំ២០១៩	សមិទ្ធិផលសំរេចបានឆ្នាំ២០១៩
<p>៣.២.១ កម្មវិធីស្តារនីតិសម្បទា</p> <p>3.2.1.1 យើងនឹងជួលបុគ្គលិកចំនួន៩នាក់ អោយបំរើការនៅមណ្ឌលទុំឌី ដើម្បីផ្គត់ផ្គង់អាហារ ប្រចាំថ្ងៃ ផ្តល់ការថែទាំ សន្តិសុខ សុវត្ថិភាព កន្លែងស្នាក់នៅ អនាម័យ មធ្យោបាយធ្វើ ដំណើរប្រចាំថ្ងៃ ការអប់រំគ្រឿងឧបកោគ- បរិកោគប្រចាំថ្ងៃ និង ការបង្រៀនបំណិន ជីវិតផ្សេងៗ ដល់យុវនារី និង កុមារីនៅក្នុង មណ្ឌលទុំឌី:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រធានមណ្ឌល ១រូប - បុគ្គលិកថែទាំ ២រូប - បុគ្គលិកគាំពារផ្នែកច្បាប់ ១រូប 	<p>3.2.1.1 យើងបានជួលបុគ្គលិកចំនួន១០នាក់ អោយបំរើការនៅមណ្ឌលទុំឌី ដើម្បីផ្គត់ផ្គង់អាហារប្រចាំ ថ្ងៃ ផ្តល់ការថែទាំ ផ្តល់សន្តិសុខ សុវត្ថិភាព កន្លែងស្នាក់នៅ អនាម័យ មធ្យោបាយធ្វើដំណើរ ប្រចាំថ្ងៃ ផ្តល់ការអប់រំ ផ្គត់ផ្គង់គ្រឿងឧបកោគ- បរិកោគប្រចាំថ្ងៃ និង ផ្តល់ការបង្រៀនបំណិន ជីវិតផ្សេងៗ ដល់យុវនារី និង កុមារីនៅក្នុង មណ្ឌលទុំឌី:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រធានមណ្ឌល ១រូប - បុគ្គលិកថែទាំ ២រូប - បុគ្គលិកគាំពារផ្នែកច្បាប់ ១រូប

- សន្តិសុខ ២រូប (យប់១និងថ្ងៃ១)
- ចុងកៅ ១រូប
- បុគ្គលិកបើកបរ ២រូប

- សន្តិសុខ ២រូប (យប់១និងថ្ងៃ១)
- ចុងកៅ ១រូប
- បុគ្គលិកបើកបរ ៣រូប

កំណត់ចំណាំ: គិលានុបដ្ឋាយិកាជាអតីតជនរងគ្រោះ ត្រូវបានលើកទឹកចិត្ត តែងតាំងជាប្រធានមណ្ឌល នៅខែមិនាឆ្នាំ ២០១៩ ជំនួសប្រធានមណ្ឌលចាស់ ដែលយើងបានបញ្ចប់កិច្ចសន្យាការងាររបស់គាត់ដោយខ្វះថវិកា។ ប្រធានមណ្ឌលថ្មីដើរតួសំខាន់ៗយ៉ាង ជាគិលានុបដ្ឋាយិកា និង ជាប្រធានមណ្ឌលទុំឌី។

3.2.1.2 យើងនឹងផ្តល់ការស្តារនីតិសម្បទា ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៨០នាក់ នៅមណ្ឌលទុំឌី។ ក្នុងនោះយុវនារី និង កុមារីចំនួន២៥នាក់ ជាអ្នកចូលថ្មីក្នុងឆ្នាំ២០១៩ ហើយ៥៥នាក់ទៀតជាយុវនារី និង កុមារីសល់ពីចុងឆ្នាំ២០១៨។

3.2.1.2 មានយុវនារី និង កុមារីចំនួន៨៨នាក់ បានទទួលសេវាកម្មស្តារនីតិសម្បទានៅមណ្ឌលទុំឌី។ ក្នុងនោះ៥៣នាក់ ជាយុវនារី និង កុមារីសល់ពីចុងខែធ្នូឆ្នាំ២០១៨ និង ៣៥នាក់ ទៀតជាអ្នកចូលថ្មីក្នុងឆ្នាំ២០១៩។

មានយុវនារី និង កុមារីចំនួន២៤នាក់ ក្នុងចំណោមយុវនារី និង កុមារីទាំង៨៨នាក់ បានបញ្ជូនចេញពីមណ្ឌល។ សូមមើលរបាយការណ៍ពិស្តារនៅផ្នែកកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ចនៅទំព័រទី២៥-២៧។ មានយុវនារី និង កុមារីចំនួន៦៤នាក់ កំពុងបន្តស្នាក់នៅ និង ទទួលការថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌីនៅចុងខែធ្នូឆ្នាំ២០១៩។

មានយុវនារី និង កុមារីចំនួន៨៣នាក់ បានទទួលវគ្គបណ្តុះបណ្តាលខ្លីៗ អំពីមេរៀនបំណិនជីវិតផ្សេងៗ ដូចជាបម្រែបម្រួលអាកាសធាតុ (ជម្ងឺគ្រុនឈាម) ការយល់ដឹងអំពីបញ្ហាសុខភាព សមាជិក មូលដ្ឋានសុខភាពផ្លូវចិត្ត ក្រុមជួយខ្លួនឯង និង ការហ្វឹកហាត់យោគ។

3.2.1.3 យើងនឹងរៀបចំការបោះឆ្នោតដោយសេរី និង យុត្តិធម៌ចំនួន២ដង សំរាប់កុមារីនៅក្នុងមណ្ឌលទុំឌី ជារៀងរាល់៦ខែម្តង ដែលប្រារព្ធឡើងដោយយុវនារី និង កុមារីផ្ទាល់ដើម្បីជ្រើសរើសតំណាងជាមេក្រុមដឹកនាំក្នុងគោលបំណង បញ្ជ្រាបមូលដ្ឋានទស្សនៈ

3.2.1.3 យើងបានរៀបចំការបោះឆ្នោតបានតែចំនួន១ដងទេ នៅខែសីហាព្រោះដោយសារបញ្ហាពេលវេលា។ កុមារី១នាក់បានជាប់ឆ្នោតជាប្រធានក្រុមអ្នកដឹកនាំ ៤នាក់បានជាប់ជាសមាជិក និង ១នាក់ទៀតជាប់ជាលេខាធិការ។

<p>ទានជាអ្នកដឹកនាំ។</p> <p>3.2.1.4 យើងនឹងជួលគ្រូបង្រៀនរបាំប្រពៃណីខ្មែរ ពាក់កណ្តាលពេលចំនួន២នាក់ ដើម្បីមក បង្ហាត់របាំប្រពៃណីខ្មែរ ដល់យុវនារី និង កុមារីនៅមណ្ឌលទុំឌី។</p> <p>3.2.1.5 យើងនឹងរៀបចំការកំសាន្តសប្បាយផ្សេងៗ ចំនួន៤ដង អោយយុវនារី និង កុមារីដែល ស្ថិតនៅក្រោមការថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌី អោយបានទទួលការកំសាន្តសប្បាយ និង សំរាកលំហែរដូចជាបុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ ទិវាសិទ្ធិកុមារអន្តរជាតិ បុណ្យភ្ជុំបិណ្ឌ និង ការប្រារព្ធពិធីឆ្លងឆ្នាំសកលជាដើម។</p> <p>3.2.1.6 យើងនឹងកសាងទំនាក់ទំនងល្អ និង បញ្ជ្រាបការយល់ដឹង អំពីសកម្មភាពការងារ អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា ដល់បណ្តាអ្នកគាំទ្រ និង អង្គការដៃគូ។</p>	<p>3.2.1.4 យើងបានជួលគ្រូបង្រៀនរបាំប្រពៃណីខ្មែរពាក់ កណ្តាលពេលចំនួន២នាក់ មកបង្ហាត់របាំ ប្រពៃណីខ្មែរ ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៨០ នាក់ នៅមណ្ឌលទុំឌី រៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ។</p> <p>3.2.1.5 យើងបានប្រារព្ធពិធីកំសាន្តសប្បាយផ្សេងៗ ដូចជា បុណ្យចូលឆ្នាំប្រពៃណីខ្មែរ ទិវាសិទ្ធិកុមារ អន្តរជាតិ បុណ្យភ្ជុំបិណ្ឌ និង ការឆ្លងឆ្នាំសកល នៅភោជនីយដ្ឋាន ម៉ម កាហ្វេ នៅថ្ងៃទី៣១ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩ សំរាប់យុវនារី និង កុមារី។</p> <p>3.2.1.6 មានភ្ញៀវចំនួន៨៤០នាក់ បានធ្វើទស្សនៈកិច្ច នៅមណ្ឌលទុំឌី ដើម្បីសិក្សាស្វែងយល់អំពី សកម្មភាពការងារ អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា។ ក្នុងនោះមានភ្ញៀវចំនួន១២១នាក់ ជាជន បរទេស ភ្ញៀវចំនួន៥២១នាក់ ជានជនជាតិកម្ពុ ជា និង ភ្ញៀវចំនួន១៩៨នាក់ផ្សេងទៀតជាសាច់ ញាតិរបស់កុមារី។ ភ្ញៀវមួយចំនួនបានឧបត្ថម្ភ ម្ហូបអាហារ សម្ភារៈសិក្សា កំពូទ័រយូដៃ សម្ភារៈ កីឡា ផ្តល់ការគាំទ្រការលើកទឹកចិត្ត និង ការ ជួយតាមរយៈការផ្តល់សេវាកម្មនិងសកម្មភាព ផ្សេងៗទៀត។ល។</p>
<p>ការគាំពារ និង ជំនួយផ្នែកច្បាប់</p> <p>3.2.1.7 យើងនឹងផ្តល់ជំនួយផ្នែកច្បាប់ដល់យុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីចំនួន២៥នាក់ ដែលពាក់ ព័ន្ធនីតិវិធីច្បាប់ តាមនីតិវិធីនៅតុលាការ។</p> <p>3.2.1.8 យើងនឹងស្នើសុំមេធាវីពីបណ្តាអង្គការ ស្ថាប័ន បំរើសេវាកម្មច្បាប់ ដើម្បីជាតំណាង ការពារក្តីអោយជនរងគ្រោះ នៅតុលាការ ដែលត្រូវតាមក្រុមគោលដៅនិងតំបន់គោល</p>	<p>3.2.1.7 មានយុវនារីនិងកុមារីចូលថ្មីចំនួន៣៥នាក់នៅ មណ្ឌលទុំឌីដែលពាក់ព័ន្ធនីតិវិធីច្បាប់បានទ ទួលជំនួយផ្នែកច្បាប់តាមនីតិវិធីនៅតុលាការ។</p> <p>3.2.1.8 មានមេធាវីចំនួន៤៨នាក់ បានផ្តល់ការគាំទ្រជា តំណាងការពារក្តីអោយយុវនារី និង កុមារីរង គ្រោះចំនួន៥២នាក់ ដែលពាក់ព័ន្ធនីតិវិធីច្បាប់ នៅតុលាការ។ កុមារីរងគ្រោះចំនួន២៤នាក់ ជា</p>

	<p>ដៅការងាររបស់ពួកគាត់។</p> <p>ករណីចាស់សល់ពីឆ្នាំ២០១៨ និង ២៨នាក់ ទៀត ជាករណីថ្មីក្នុងឆ្នាំ២០១៩ ដែលពាក់ព័ន្ធ នីតិវិធីច្បាប់។ ចារី (ឧក្រិដ្ឋជន) ចំនួន៤២នាក់ ត្រូវបានចាប់ខ្លួននិងឃុំខ្លួន។</p>
<p>3.2.1.9 យុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះដោយការរំលោភ សេពសន្ថវៈ នឹងបានទទួលការធ្វើកោសល្យ វិច្ឆ័យ ដើម្បីជាកស្មតាងដាក់បន្ទុកប្រឆាំង (លើ) ជនជាប់ចោទ តាមតម្រូវការរបស់ តុលាការ។</p>	<p>3.2.1.9 មានយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះដោយការ រំលោភសេពសន្ថវៈចំនួន៣២នាក់ បានទទួល ការធ្វើកោសល្យវិច្ឆ័យ ដើម្បីបញ្ជាក់ជាកស្មតាង ដាក់បន្ទុកប្រឆាំងជនជាប់ចោទនៅតុលាការ។ កោសល្យវិច្ឆ័យត្រូវបានធ្វើដោយវេជ្ជបណ្ឌិត នៅតាមបណ្តាមន្ទីរពេទ្យខេត្ត-ក្រុង។</p>
<p>3.2.1.10 បុគ្គលិកយើងនឹងជូនយុវនារី និង កុមារីរង គ្រោះទៅចូលឆ្លើយបំភ្លឺ ឬ ទៅចូលរួមសវនា ការ នៅតុលាការតាមដីកាកោះបង្គាប់របស់ តុលាការ។</p>	<p>3.2.1.10 មានយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះចំនួន១៥នាក់ បានចូលទៅឆ្លើយបំភ្លឺចំនួន១៥ដង។ មានយុវ នារីនិង កុមារីរងគ្រោះចំនួន១៦នាក់ បានទៅ ចូលរួមសវនាការចំនួន១៧ដង នៅតុលាការ តាមបណ្តាខេត្ត-ក្រុង តាមការដីកាកោះបង្គាប់ របស់តុលាការ។ ជនជាប់ចោទចំនួន១៥នាក់ ត្រូវបានតុលាការកាត់ទោសអោយជាប់ព័ន្ធ នាគារ ដោយកំរិតទោសខ្ពស់បំផុត១៥ឆ្នាំ និង ទាបបំផុត៤ឆ្នាំ។</p>
<p>3.2.1.11 យើងនឹងធ្វើការតាមដានករណីពាក់ព័ន្ធ និង នីតិវិធីច្បាប់ជាមួយមេធាវី និង តុលាការ។</p>	<p>3.2.1.11 យើងបានធ្វើការតាមដានករណីយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះដែលពាក់ព័ន្ធនីតិវិធីច្បាប់ចំនួន ៤៨នាក់ បានចំនួន២៩២ដង ជាមួយមេធាវី ភាគច្រើនយើងធ្វើតាមរយៈទូរស័ព្ទ។</p>
<p>3.2.1.12 យើងនឹងផ្តល់ព័ត៌មានអំពីដំណើរការករណី ពាក់ព័ន្ធច្បាប់ ជូនដល់ក្រុមគ្រួសារយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។</p>	<p>3.2.1.12 យើងបានផ្តល់ព័ត៌មានដល់សមាជិកក្រុម គ្រួសារយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះចំនួន១៥នាក់ អំពីលទ្ធផលនៃការប្រកាសសាលក្រម របស់ តុលាការចំនួន១៤ករណី ក្រោយពីការបើកសវ នាការជំនុំជំរះនៅតុលាការ។</p>
<p>3.2.1.13 យើងនឹងមានការប្រជុំចំនួន១២ដង ជាមួយ មន្ត្រីមន្ទីរសង្គមកិច្ចខេត្ត-ក្រុង និង បណ្តា អង្គការនានា អំពីភាពជាដៃគូក្នុងការបញ្ជូន</p>	<p>3.2.1.13 យើងបានប្រជុំជាមួយមន្ត្រីមន្ទីរសង្គមកិច្ច និង អាជ្ញាធរមូលដ្ឋានខេត្ត-ក្រុងបានចំនួន៣៥ដង ជាពិសេសនៅពេលបុគ្គលិករបស់យើងចុះទៅ</p>

<p>ករណីជនរងគ្រោះមកកាន់អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា និង ធ្វើបទបង្ហាញអំពីសកម្មភាព ការងារអង្គការ អាហ្វេស៊ីប ជូនពួកគាត់ និង ដើម្បីសិក្សាស្វែងយល់ពីគ្នាទៅវិញទៅមក។</p>	<p>ទទួលយកយុវនារី និង កុមារីរងគ្រោះចូលថ្មីនៅ តាមមូលដ្ឋាន ចូលមណ្ឌលហើយយើងបានធ្វើ បទបង្ហាញអំពីសកម្មភាពការងារ របស់អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា ជូនពួកគាត់ផងដែរ។</p>
<p>ការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខភាព</p> <p>3.2.1.14 យើងនឹងជួលបុគ្គលិកផ្នែកសុខភាពចំនួន២ នាក់ អោយបំរើការនៅមណ្ឌលទុំឌី ដើម្បីផ្តល់ការថែទាំសុខភាព ដល់យុវនារី និង កុមារី ដែលស្នាក់នៅមណ្ឌល យុវនារីរៀនជំនាញ នៅខាងក្រៅ អាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យ កុមារីសិក្សាអប់រំនៅតាមសហគមន៍ យុវនារី និង កុមារីដែលបានធ្វើសមាហរណកម្ម ត្រឡប់ទៅកាន់សហគមន៍វិញ។</p> <p>3.2.1.15 យ៉ាងហោចណាស់នឹងមានយុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីនៅមណ្ឌលទុំឌីចំនួន៩០% (២៥នៃចំនួន៨០នាក់) នឹងទទួលបានការ ថែទាំពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខភាព។</p> <p>3.2.1.16 យើងនឹងផ្តល់ការតាមដាន ការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខភាពបន្ត ដល់យុវនារី និង កុមារីដែលមានបញ្ហាសុខភាពទាំងការ ព្យាបាលនៅក្នុង និង ក្រៅមណ្ឌលតាមតម្រូវ ការជាក់ស្តែងរបស់ករណីនីមួយៗ។</p>	<p>3.2.1.14 យើងបានជួលបុគ្គលិកចំនួន២នាក់ អោយបំរើ ការនៅផ្នែកសុខភាព។ ១នាក់ជាវេជ្ជបណ្ឌិតធ្វើ ការពាក់កណ្តាលពេល នៅចុងសប្តាហ៍ ប៉ុន្តែ គាត់អាចមកជួយយើងបានគ្រប់ពេលដែល មានតម្រូវការចាំបាច់ និង ម្នាក់ទៀតជាគិលានុ បដ្ឋាយិកាជាអតីតជនរងគ្រោះ បានបញ្ចប់បរិ ញ្ញាប័ត្រវេជ្ជគិលានុបដ្ឋាក និង កំពុងបន្ត សិក្សាថ្នាក់បរិញ្ញាប័ត្រ។</p> <p>គិលានុបដ្ឋាយិកា (អតីតជនរងគ្រោះ) ត្រូវបាន លើកទឹកចិត្ត តែងតាំងជាប្រធានមណ្ឌលនៅខែ មីនា ឆ្នាំ២០១៩ មានតួនាទីសំខាន់ចំនួន២ គឺ ជាគិលានុបដ្ឋាយិកា និង ជាប្រធានមណ្ឌល។</p> <p>3.2.1.15 ១០០%ក្នុងចំណោមយុវនារី និង កុមារីចូលថ្មី ទាំងអស់ចំនួន៣៥នាក់ នៅមណ្ឌលទុំឌី បាន ទទួលបានការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខភាពទូទៅ នៅពេលពួកគាត់ចូលមកដល់មណ្ឌល។</p> <p>3.2.1.16 យើងបានផ្តល់ការពិនិត្យតាមដាន ការថែទាំ និង ពិនិត្យព្យាបាលសុខភាព ចំនួន១០៦២ដង ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន១០៦នាក់ តាម តម្រូវការជាក់ស្តែងរបស់ករណីនីមួយៗ ក្នុង នោះមានយុវនារី និង កុមារីចំនួន៨៥នាក់ ជា យុវនារី និង កុមារីស្នាក់នៅក្នុងមណ្ឌល និង ២១ នាក់ទៀតជាយុវនារី និង កុមារីសិក្សាជំនាញវិជ្ជា ជីវៈនៅខាងក្រៅ អាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យ ការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ និង សមាហរ ណកម្មត្រឡប់ទៅសហគមន៍វិញ។</p>

<p>3.2.1.17 យើងនឹងផ្តល់ការចាក់ថ្នាំបង្ការថ្នាក់ជាតិ៧ មុខ ដល់កុមារីចំនួន៦០នាក់ ចំនួន៣ដង គឺ ថ្នាំការពារបង្ការ ការរលាកស្រោមខួរក្បាល (ជម្ងឺស្វិតដៃជើង (polio), ជម្ងឺរលាកស្រោម ខួរនិងរលាកសួត (Hib), ជម្ងឺក្អកមាន់ (percussive), ការពារជម្ងឺរលាកទងសួត (PCV), រលាកថ្លើមB (HBS), កញ្ជ្រើល (measles) and ស្លូប (rubella)។</p>	<p>3.2.1.17 មានកុមារីចំនួន៦៥នាក់ បានទទួលការចាក់ថ្នាំ បង្ការជម្ងឺគ្រុនផ្តាសាយ កុមារីចំនួន៧៧នាក់ បានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការជម្ងឺតេតាណូស កុមារីចំនួន៣៩នាក់បានទទួលការចាក់ថ្នាំ បង្ការជម្ងឺថ្លើមប្រភេទB និង កុមារីចំនួន៨នាក់ ទៀតបានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការជម្ងឺផ្សេងៗ (២នាក់បានចាក់ថ្នាំការពារបង្ការ ការរលាក ស្រោមខួរក្បាល (Encephalitis); ២នាក់បាន ចាក់ថ្នាំបង្ការជម្ងឺស្វិតដៃជើង (Polio); ២នាក់ បានចាក់ថ្នាំបង្ការជម្ងឺរលាកស្រោមខួរ និង រលាកសួតB (Haemophilus influenzae type B) និង ២នាក់ទៀតបានចាក់ថ្នាំបង្ការជម្ងឺ រលាកសួត (pneumococcal)។</p>
<p>3.2.1.18 យើងនឹងធ្វើការសហការ ជាមួយមូលនិធិ គ្រួសារពិភពលោក ដើម្បីផ្តល់ការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខភាពមាត់ធ្មេញចំនួន៤ដង ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៦០នាក់។</p>	<p>3.2.1.18 យើងបានផ្តល់ការពិនិត្យព្យាបាល និង ការបណ្តុះបណ្តាល អំពីការថែរក្សាសុខភាពមាត់ ធ្មេញ ដល់យុវនារី និង កុមារីដែលស្នាក់នៅ មណ្ឌលទុំឌីបានចំនួន៧០នាក់ ដោយសហការ ជាមួយមូលនិធិគ្រួសារពិភពលោក។</p>
<p>3.2.1.19 យើងនឹងផ្តល់ការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខ ភាពភ្នែកចំនួន៤ដង ដល់យុវនារី និង កុមារី ចំនួន៦០នាក់។</p>	<p>3.2.1.19 យើងបានផ្តល់ការពិនិត្យ និង ព្យាបាលសុខ ភាពភ្នែក ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៦៣នាក់។</p>
<p>3.2.1.20 យើងនឹងផ្តល់ការពិនិត្យឈាមរកមេរោគហ៊ីវ និង ជម្ងឺកាមរោគដោយស្ម័គ្រចិត្តចំនួន២ ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៦០នាក់ ដោយ យើងធ្វើការសហការជាដៃគូជាមួយអ៊ិនធា ត (NCHAT) នៅតាមបណ្តាមណ្ឌលសុខ ភាពដោយឥតគិតថ្លៃ។</p>	<p>3.2.1.20 យើងបានផ្តល់ការពិនិត្យឈាមរកមេរោគហ៊ីវ/ជម្ងឺកាមរោគ ជម្ងឺថ្លើមប្រភេទ ABC និង ជម្ងឺឱកាសនិយមផ្សេងៗ (CBC, Glycemia and Widal) ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៥៩នាក់។</p>
<p>3.2.1.21 យើងនឹងផ្តល់ការពិនិត្យមហារីកមាត់ស្បូន (ធ្វើតេស្តពិនិត្យជម្ងឺកាមរោគ (STD lab tests): ហ៊ីវ (HIV), កាមរោគ (syphilis), រលាកស្រោមខួរក្បាល (encephalitis), ការធ្វើតេស្តរកមហារីកមាត់ស្បូន (cervical</p>	<p>3.2.1.21 យើងបានផ្តល់ការពិនិត្យ និង ធ្វើតេស្តមហារីក មាត់ស្បូន (STD lab tests): ហ៊ីវ (HIV), កាម រោគ (syphilis), រលាកស្រោមខួរក្បាល (encephalitis), ការធ្វើតេស្តរកមហារីកមាត់ ស្បូន (cervical screening cancer), ចាក់ថ្នាំ</p>

<p>screening cancer), ចាក់ថ្នាំបង្ការមហារីកមាត់ស្បូន និង ធ្វើតេស្តរកមេរោគរបេង (3 vaccinations cervical cancer screening TB) ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន ៦០នាក់។</p> <p>3.2.1.22 យើងនឹងចុះបំពេញបេសកកម្មចំនួន១២ដង (បេសកកម្ម១ដងមានចំនួន៤ថ្ងៃ) ទៅតាមសហគមន៍ ដើម្បីពិនិត្យតាមដាន និង ព្យាបាលសុខភាព យុវនារីសមាហរណកម្មរៀនជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ សិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ និង អាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យ (ចំនួន១៣០នាក់) នៅតាមបណ្តាខេត្ត-ក្រុងគោលដៅ។</p>	<p>បង្ការមហារីកមាត់ស្បូន និង ធ្វើតេស្តរកមេរោគរបេង (3 vaccinations cervical cancer screening TB) ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន ៦២នាក់ ប៉ុន្តែយើងមិនបានផ្តល់ការចាក់ថ្នាំបង្ការទេដោយបញ្ហាថវិកា។</p> <p>3.2.1.22 ផ្នែកសុខភាពយើងបានផ្តល់ការពិនិត្យតាមដានបន្ត និង ព្យាបាលសុខភាពយុវនារី និង កុមារីសមាហរណកម្មរៀនជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅសិក្សាអប់រំសហគមន៍ និង អាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យបានចំនួន២១នាក់នៅតាមសហគមន៍។</p>
<p>ការគាំទ្រផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ</p> <p>3.2.1.23 យើងនឹងជួលបុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្រចំនួន២នាក់អោយបំពេញការនៅកម្មវិធីចិត្តសាស្ត្រនៅមណ្ឌលទុំឌី។</p> <p>3.2.1.24 យើងនឹងធ្វើការវាយតម្លៃចិត្តសាស្ត្រដល់យុវនារី និង កុមារីចូលថ្មី១០០% (២៥នៃ៨០នាក់) នៅពេលពួកគេចូលមកដល់មណ្ឌលភ្លាម ហើយយើងនឹងផ្តល់ការតាមដានបន្តការពិគ្រោះយោបល់ និង ការព្យាបាលសុខភាពផ្លូវចិត្ត ដល់យុវនារី និង កុមារីដែលត្រូវការជំនួយផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ១០០%។</p>	<p>3.2.1.23 យើងបានបន្តកិច្ចសន្យាការងារជាមួយបុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្រចំនួន២នាក់។</p> <p>កំណត់ចំណាំ:បុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្រ១នាក់ ដែលជាអតីតជនរងគ្រោះកំពុងសិក្សាបន្តថ្នាក់អនុបណ្ឌិតផ្នែកចិត្តវិទ្យា ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តតែងតាំងជាប្រធានកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ចនៅខែមិនា ឆ្នាំ២០១៩ ព្រោះដោយសារបញ្ហាថវិកាយើងមិនអាចជ្រើសរើសប្រធានថ្មីមកជំនួសប្រធានចាស់បានប្រឡងជាប់អាហារូបករណ៍ទៅសិក្សាបន្តនៅប្រទេសអូស្ត្រាលីទេ។</p> <p>3.2.1.24 មានយុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីចំនួន៣៥នាក់ ស្មើនិង១០០% បានទទួលការវាយតម្លៃផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ និង ពិគ្រោះយោបល់ នៅពេលចូលមកដល់មណ្ឌលទុំឌី។ សរុបយុវនារី និង កុមារីចំនួន ១២៤នាក់ បានទទួលការតាមដានបន្តផ្នែកចិត្តសាស្ត្រ ជាលក្ខណៈបុគ្គល និង ជាក្រុម ក្នុងនោះមានកុមារីចំនួន៦៨នាក់ ជាកុមារីស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី និង យុវនារីនិងកុមារីចំនួន៥៦នាក់</p>

	<p>ទៀត ជាយុវនារី និង កុមារីសមាហរណកម្ម សិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ សិក្សាអប់រំនៅ សហគមន៍ និង អាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យ។</p>
<p>3.2.1.25 យើងនឹងផ្តល់ថ្នាក់មូលដ្ឋាននៃការថែទាំ និង ព្យាបាលសុខភាពផ្លូវចិត្ត តាមបែប សកម្មភាពវិចិត្រកម្មផ្សេងៗ ចំនួន២៤វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារីនៅមណ្ឌលទុំឌី។</p>	<p>3.2.1.25 យើងបានផ្តល់សកម្មភាពវិចិត្រកម្មផ្សេងៗ ដូច ជាការដាត់ពណ៌ ការគូររូបដោយសេរី ការបត់ ក្រដាសធ្វើរូបផ្សេងៗ ហត្ថកម្ម និង ការលេង កំសាន្ត។ល។ ចំនួន២៣វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៥៩នាក់ នៅមណ្ឌលទុំឌី។</p>
<p>3.2.1.26 យើងនឹងបង្រៀនមូលដ្ឋាននៃការថែទាំសុខ ភាពផ្លូវចិត្ត និង ការអប់រំការពារបង្ការចំនួន ១៧វគ្គ ដល់យុវនារីនិងកុមារី។</p>	<p>3.2.1.26 យើងបានបង្រៀនថ្នាក់មូលដ្ឋាននៃការថែទាំ សុខភាពផ្លូវចិត្ត និង ការអប់រំការពារបង្ការចំនួន ២២វគ្គ ដូចជា ចរិយាធម៌ អនាម័យល្អ ការ គ្រប់គ្រងកំហឹង និង សម្ពាធផ្លូវចិត្ត ទំនាក់ទំនង (ស្នេហា\មិត្តភាព) ធ្វើជាសិស្សល្អ អភិវឌ្ឍន៍ បុគ្គលភាព ការកំណត់គោលដៅ និង ការ គ្រប់គ្រងពេលវេលា ដល់ យុវនារី និង កុមារី ចំនួន៨០នាក់។</p>
<p>3.2.1.27 យើងនឹងបង្រៀនមេរៀនក្រុមជួយខ្លួនឯង ចំនួន១២វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារី។</p>	<p>3.2.1.27 យើងបានបង្រៀនមេរៀនក្រុមជួយខ្លួនឯងបាន ចំនួន៣០វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៦៤ នាក់ ស្តីអំពី នីតិវិធីនៅគុណការ ការកំណត់ គោលដៅជីវិត ការគាំទ្រលើកទឹកចិត្ត មិត្តភាព និង ជីវិតគ្រួសារ។</p>
<p>3.2.1.28 យើងនឹងផ្តល់ការតាមដានបន្ត ការពិគ្រោះ យោបល់ចិត្តសាស្ត្រ ដោយផ្ទាល់ និង តាម ទូរសព្ទដល់យុវនារី និង កុមារី សមាហរ ណកម្ម សិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ បណ្តុះប ណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ និង អាហារ ូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យចំនួន១០០នា ក់។</p>	<p>3.2.1.28 យើងបានផ្តល់ការតាមដានបន្ត ការពិគ្រោះ យោបល់ចិត្តសាស្ត្រ ដោយផ្ទាល់ និង តាមរយៈ ទូរសព្ទចំនួន៨៥ដង ដល់យុវនារី និង កុមារីស មាហរណកម្ម សិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ បណ្តុះ បណ្តាលជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ និង អាហារូប ករណ៍សកលវិទ្យាល័យ បានចំនួន៥៦នាក់។ ក្នុងនោះមានយុវនារី និង កុមារីចំនួន២៩នាក់ បានទទួលការតាមដានបន្តដោយផ្ទាល់ចំនួន ៤០ដង និង ២៧នាក់ទៀតបានទទួលការតាម ដានបន្តតាមរយៈទូរសព្ទចំនួន៤៥ដង។</p>

<p>3.2.1.29 យើងនឹងផ្តល់ការហ្វឹកហ្វឺនយោគៈ (Yoga) ចំនួន៩៦វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារីនៅ មណ្ឌលទុំឌី ដោយហសការជាដៃគូជាមួយ អង្គការ Krama Yoga Cambodia។ គំរោង នេះទទួលជំនួយឧបត្ថម្ភថវិកាពី Leslies Gutson ដោយផ្តល់ថវិកាទៅអង្គការ Krama Yoga Cambodia ផ្ទាល់តែម្តង។</p>	<p>3.2.1.29 យើងបានផ្តល់ការហ្វឹកហ្វឺនយោគៈចំនួន៧៣ វគ្គ ដល់យុវនារី និង កុមារីចំនួន៧៧នាក់ ដែល ស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី។ វគ្គបណ្តុះបណ្តាលនេះ បង្រៀនដោយលោកគ្រូអ្នកគ្រូមកពីអង្គការ Krama Yoga Cambodia និង បានទទួលការ ឧបត្ថម្ភថវិកាពី Leslies Gutson រស់នៅទីក្រុង ញ៉ូវយ៉ក។</p>
<p>3.2.1.30 យើងនឹងផ្តល់ការពិគ្រោះយោបល់ចិត្តសាស្ត្រ ដល់យុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីចំនួន២០ នាក់ នៅពេលធ្វើដំណើរមកស្នាក់នៅ មណ្ឌល និង នៅមុនពេល អំឡុងពេល និង ក្រោយពេល ចូលឆ្លើយបំភ្លឺ និង ចូលរួមសវនាការនៅតុលាការ។</p>	<p>3.2.1.30 យើងបានផ្តល់ការពិគ្រោះយោបល់ចិត្តសាស្ត្រ ដល់យុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីចំនួន២៩នាក់ នៅ មុនពេល អំឡុងពេល និង ក្រោយពេល ការធ្វើ នីតិវិធីបញ្ជូនចូលមណ្ឌល និង យុវនារី និង កុមារីចំនួន២៤នាក់ទៀត បានទទួលការ ពិគ្រោះយោបល់ចិត្តសាស្ត្រ នៅមុនពេល អំឡុងពេល និង ក្រោយពេលចូលទៅឆ្លើយបំភ្លឺ (បឋមសវនាការ និង សវនាការពេញអង្គ) នៅ តុលាការ។</p>
<p>3.2.1.31 លោកស្រី Loise White ជាអ្នកស្ម័គ្ររស់នៅ ប្រទេសអូស្ត្រាលី នឹងផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលមិត្តជួយមិត្ត ស្តីពីស្វ័យគាំពារសុខភាពផ្លូវចិត្ត តាមប្រព័ន្ធអនឡាញចំនួន១០ដង ដើម្បីជួយដល់បុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្ររបស់ យើងចំនួន២នាក់។</p>	<p>3.2.1.31 លោកស្រី Loise White ជាអ្នកចិត្តសាស្ត្រមាន អាជ្ញាប័ណ្ណរស់នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី បានផ្តល់ វគ្គបណ្តុះបណ្តាលមិត្តជួយមិត្ត តាមប្រព័ន្ធអនឡាញ បានចំនួន៥ដង ដើម្បីជួយផ្តល់ បច្ចេកទេសស្វ័យគាំពារសុខភាពផ្លូវចិត្ត ដល់ បុគ្គលិកចិត្តសាស្ត្រ របស់យើងទាំង២នាក់។ លោកស្រីបានផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលមិត្តជួយ មិត្តនេះ ដោយឥតគិតកម្រៃ។ យើងមិនអាចអនុវត្តវគ្គបណ្តុះបណ្តាលមិត្តជួយមិត្តនេះបាន១០ ដងដូចផែនការយើងបានរំពឹងទុកទេដោយ សារបញ្ហាពេលវេលា និង ដំណើរការតំណរក្លាប់ អ៊ិនធើនេតរវាងប្រទេសកម្ពុជា និង អូស្ត្រាលី។</p>
<p>៣.២.២ កម្មវិធីអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល</p> <p>3.2.2.1 យើងនឹងជួលបុគ្គលិកចំនួន៥នាក់អោយបំរើការកម្មវិធីអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល៖</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកតាមដានការសិក្សាអប់រំ ១រូប 	<p>3.2.2.1 យើងបានជួលបុគ្គលិកចំនួន៥នាក់ អោយបំរើ ការកម្មវិធីអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល៖</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកតាមដានការសិក្សាអប់រំ ១រូប

<ul style="list-style-type: none"> - គ្រូបង្រៀនភាសាអង់គ្លេស ១រូប - គ្រូបង្រៀនកំពូទីរ ១រូប - បុគ្គលិកសិក្សាអប់រំសហគមន៍ ១រូប - បុគ្គលិកអប់រំ និង បណ្តុះបណ្តាល ១រូប 	<ul style="list-style-type: none"> - គ្រូបង្រៀនភាសាអង់គ្លេស ១រូប - គ្រូបង្រៀនកំពូទីរ ១រូប - បុគ្គលិកសិក្សាអប់រំសហគមន៍ ១រូប - បុគ្គលិកអប់រំនិងបណ្តុះបណ្តាល ១រូប
<p>3.2.2.2 យើងនឹងផ្តល់ការសិក្សាអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធនៅសាលារដ្ឋ ដល់កុមារីចំនួន៧០នាក់ ដែលស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី។</p>	<p>3.2.2.2 យើងបានផ្តល់ការសិក្សាអប់រំក្នុងប្រព័ន្ធនៅសាលារដ្ឋ ដល់កុមារីចំនួន៦៧នាក់ ដែលស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី ក្នុងនោះកុមារីចំនួន៤៩នាក់សល់ពីចុងឆ្នាំ២០១៨ និង ១៨នាក់ទៀត ជាកុមារីចូលថ្មី បានទទួលការសិក្សាអប់រំក្នុងឆ្នាំ២០១៩។</p> <ul style="list-style-type: none"> - ៤៧នាក់ បានសិក្សានៅបឋមសិក្សា - ១១នាក់ បានសិក្សានៅមធ្យមសិក្សា - ៩នាក់ បានសិក្សានៅវិទ្យាល័យ
<p>3.2.2.3 យើងនឹងផ្តល់ការសិក្សាបន្ថែម ដល់កុមារីនៅក្នុងមណ្ឌលចំនួន១២នាក់ ដែលសិក្សាថ្នាក់ទី៦ ៩ និង ១២ នៅមធ្យមសិក្សានិងវិទ្យាល័យ ៥មុខវិជ្ជា ដូចជា គណិតវិទ្យា រូបវិទ្យា អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ គីមីវិទ្យា និង ជីវវិទ្យា។</p>	<p>3.2.2.3 យើងបានផ្តល់ការសិក្សាបន្ថែម ដល់កុមារីចំនួន១២នាក់ លើ៥មុខវិជ្ជា ដូចជា គណិតវិទ្យា រូបវិទ្យា អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ គីមីវិទ្យា និង ជីវវិទ្យា ក្នុងនោះមាន ៥នាក់រៀនថ្នាក់ទី៦ ៣នាក់រៀនថ្នាក់ទី៩ និង ៤នាក់ទៀតរៀនថ្នាក់ទី១២។</p>
<p>3.2.2.4 យើងនឹងផ្តល់រង្វាន់លើកទឹកចិត្ត ដល់កុមារីនៅមណ្ឌលចំនួន១០នាក់ ដែលជាសិស្សរៀនពូកែប្រចាំថ្នាក់ ពីលេខ១-៣។</p>	<p>3.2.2.4 យើងមិនបានអនុវត្តសកម្មភាពនេះទេ ដោយបញ្ហាថវិកា។</p>
<p>3.2.2.5 យើងនឹងផ្តល់ការឧបត្ថម្ភ ការផ្ទេរការសិក្សាដល់កុមារីនៅមណ្ឌលចំនួន១០នាក់។</p>	<p>3.2.2.5 យើងបានឧបត្ថម្ភការផ្ទេរឯកសារសិក្សា ដល់កុមារីចូលថ្មីចំនួន១៨នាក់ សំរាប់ការចុះឈ្មោះចូលរៀននៅពេលពួកគាត់មកស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី តាមផែនការយើងបានគ្រោងទុក។</p>
<p>3.2.2.6 យើងនឹងរៀបចំអោយមានការចូលអានសៀវភៅ និង ធនធានអប់រំផ្សេងៗ នៅបណ្ណាល័យ នៅក្នុងមណ្ឌល ដល់កុមារីស្នាក់នៅមណ្ឌលទុំឌី និង កុមារមកពីសហគមន៍នៅក្បែរៗ មណ្ឌលប្រមាណជា២៥នាក់ ជារៀងរាល់សប្តាហ៍។</p>	<p>3.2.2.6 យើងបានរៀបចំអោយមានការចូលអានសៀវភៅ និង ធនធានអប់រំផ្សេងៗ ក្នុងបណ្ណាល័យនៅមណ្ឌលទុំឌី ដល់កុមារីចំនួន៦០នាក់។</p>

<p>3.2.2.7 យើងនឹងផ្តល់ការសិក្សាភាសាអង់គ្លេសដល់កុមារីចំនួន៥៥នាក់ (ក្នុងនោះកុមារី១៥នាក់មកពីសហគមន៍) នៅមណ្ឌលទុំឌី។</p>	<p>3.2.2.7 យើងបានផ្តល់ការសិក្សាភាសាអង់គ្លេស នៅមណ្ឌលទុំឌី ដល់កុមារីចំនួន៧៨នាក់ ក្នុងនោះមាន៩នាក់ ជាកុមារីមកពីសហគមន៍។</p>
<p>3.2.2.8 យើងនឹងផ្តល់ការសិក្សាថ្នាក់មូលដ្ឋានកំពូទ័រ ដល់កុមារីចំនួន៥០នាក់ (១០នាក់ជាកុមារីមកពីសហគមន៍) នៅមណ្ឌលទុំឌី។</p>	<p>3.2.2.8 យើងបានផ្តល់ការសិក្សាកំពូទ័រ នៅមណ្ឌលទុំឌី ដល់កុមារីចំនួន៨៥នាក់ ក្នុងនោះមាន១២នាក់ជាកុមារីមកពីសហគមន៍។</p>
<p>3.2.2.9 យើងនឹងឧបត្ថម្ភសម្ភារៈសិក្សា និង កង់យានជំនិះសំរាប់មធ្យោបាយធ្វើដំណើរប្រចាំថ្ងៃទៅសាលារៀន ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន៤៥នាក់ ក្នុងនោះ៣៥នាក់ជាកុមារីសល់ពីឆ្នាំ២០១៨ និង ១០នាក់ទៀតជាកុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ថ្មី ក្នុងឆ្នាំ២០១៩។</p>	<p>3.2.2.9 យើងបានឧបត្ថម្ភ ឯកសណ្ឋានសិស្ស និង សម្ភារៈសិក្សាផ្សេងៗ ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន៥២នាក់។ ក្នុងនោះកុមារីចំនួន១៦នាក់ ជាកុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ថ្មីក្នុងឆ្នាំ២០១៩ ហើយ៣៦នាក់ទៀត ជាកុមារីសល់ពីចុងខែធ្នូឆ្នាំ ២០១៨។ មានកុមារី២នាក់បានប្រឡងមធ្យោមសិក្សាទុតិយភូមិថ្នាក់ទី១២ ៦នាក់បានបោះបង់ការសិក្សា និង ៤៤នាក់ទៀតកំពុងបន្តការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍សំរាប់ឆ្នាំសិក្សា២០១៩-២០២០។</p>
<p>3.2.2.10 យើងនឹងឧបត្ថម្ភការរៀនបន្ថែមលើមុខវិជ្ជាចំនួន៥ ដូចជា គណិតវិទ្យា រូបវិទ្យា អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ គីមីវិទ្យា និង ជីវវិទ្យា ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍រស់នៅជាមួយគ្រួសារនៅតាមសហគមន៍ចំនួន៧នាក់ ដែលកំពុងសិក្សាថ្នាក់ទី៩ និង ១២។</p>	<p>3.2.2.10 យើងបានឧបត្ថម្ភការរៀនបន្ថែមប្រចាំខែ៥មុខវិជ្ជា ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន២នាក់ ដែលមានលេខកូដKC-0040 និង KC-0004 សិក្សាថ្នាក់ទី១២ គឺលើ មុខវិជ្ជាគណិតវិទ្យា រូបវិទ្យា អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ គីមីវិទ្យា និង ជីវវិទ្យា។</p>
<p>3.2.2.11 យើងនឹងផ្តល់រង្វាន់លើកទឹកចិត្ត ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន១០នាក់ជាសិស្សពូកែរប្រចាំថ្នាក់ពីលេខ១-៣។</p>	<p>3.2.2.11 យើងមិនបានអនុវត្តសកម្មភាពនេះទេដោយបញ្ហាថវិកា។</p>
<p>3.2.2.12 យើងនឹងឧបត្ថម្ភ ការផ្ទេរឯកសារការសិក្សាដល់ កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន១០នាក់ សំរាប់ចូលរៀននៅសហគមន៍។</p>	<p>3.2.2.12 យើងបានឧបត្ថម្ភ ការផ្ទេរឯកសារការសិក្សា ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំសហគមន៍ចំនួន១៦នាក់សំរាប់ការចូលរៀននៅមូលដ្ឋានក្នុងសហគមន៍។</p>
<p>3.2.2.13 យើងនឹងឧបត្ថម្ភកង់ ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន១៥នាក់ សំរាប់ជាមធ្យោបាយធ្វើដំណើរទៅសាលារៀនជាជំនួយពី88bikes ។</p>	<p>3.2.2.13 យើងបានឧបត្ថម្ភកង់ ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំសហគមន៍ចំនួន១៥នាក់ សំរាប់មធ្យោបាយធ្វើដំណើរទៅសាលារៀនជាជំនួយពី88bikes ។</p>

ធ្វើបាយធ្វើដំណើរទៅសាលារៀនប្រចាំថ្ងៃ។

3.2.2.14 យើងនឹងបញ្ជូនកុមារីនៅមណ្ឌលចំនួន១០នាក់ ត្រឡប់ទៅរស់នៅជាមួយគ្រួសារនៅតាមសហគមន៍វិញ តាមរយៈការឧបត្ថម្ភការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍។

3.2.2.15 យើងនឹងឧបត្ថម្ភថ្លៃជួលបន្ទប់ស្នាក់នៅប្រចាំខែ ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន២នាក់ ដែលសាលានៅឆ្ងាយពីផ្ទះ។

3.2.2.16 យើងនឹងធ្វើការពិនិត្យតាមដានបន្ត ដោយការចុះជួបផ្ទាល់ និង តាមរយៈទូរស័ព្ទចំនួន១៨០ដង ជាមួយកុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន៤០នាក់ ដែលរស់នៅជាមួយគ្រួសារ។

3.2.2.17 យើងនឹងឧបត្ថម្ភ ដល់ និស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យចំនួន១៣នាក់ ដោយក្នុងនោះ៧នាក់ជានិស្សិតអាហារូបករណ៍ថ្មីសំរាប់ឆ្នាំសិក្សា២០១៩-២០២០ និង ៦នាក់ទៀតជានិស្សិតពីឆ្នាំ២០១៨ ដែលសិក្សាមុខជំនាញព័ត៌មានវិទ្យា ធុរកិច្ចនិងរដ្ឋបាល អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ អក្សរសាស្ត្រអង់គ្លេស ទេសចរណ៍ និង បដិសណ្ឋារកិច្ច

3.2.2.14 យើងបានបញ្ជូនកុមារីចេញពីមណ្ឌលចំនួន១៦នាក់ អោយត្រឡប់ទៅរស់នៅជាមួយគ្រួសារនៅតាមសហគមន៍វិញ ដើម្បីអោយពួកគាត់រស់នៅជួបជុំគ្រួសារ ហើយយើងបានឧបត្ថម្ភការសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ ដល់ពួកគាត់។ យើងធ្វើការលើកកម្ពស់ការថែទាំកុមារនៅក្នុងគ្រួសារ ជាជាងអោយពួកគាត់រស់នៅក្នុងមណ្ឌល ព្រោះថាកុមារត្រូវការការលូតលាស់ល្អ នៅក្នុងបរិយាសគ្រួសារ។

3.2.2.15 យើងបានឧបត្ថម្ភថ្លៃជួលបន្ទប់ប្រចាំខែ ដល់កុមារីសិក្សាអប់រំសហគមន៍ចំនួន២នាក់ គឺ KC-01 12 និង PP-3346 ដែលសាលានៅឆ្ងាយពីផ្ទះ។

3.2.2.16 យើងបានពិនិត្យ និង តាមដានបន្តប្រចាំខែ ជាមួយកុមារីសិក្សាអប់រំនៅសហគមន៍ចំនួន៥០នាក់ បានចំនួន២២៤ដង ទាំងការចុះជួបផ្ទាល់ និង តាមរយៈទូរស័ព្ទ ដើម្បីពិនិត្យតាមដានការវិវឌ្ឍន៍ នៃការសិក្សា បញ្ហាប្រឈម បញ្ហាសុខភាព និង ស្ថានភាពនៃការរស់នៅរបស់ពួកគេ។

3.2.2.17 យើងបានឧបត្ថម្ភ ដល់និស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យចំនួន១១នាក់ ដែលសិក្សានៅតាមបណ្តាសកលវិទ្យាល័យនានា តាមមុខជំនាញផ្សេងៗ ដូចជានាយទាហានសកម្ម ធុរកិច្ចនិងរដ្ឋបាល អក្សរសាស្ត្រខ្មែរ អក្សរសាស្ត្រអង់គ្លេស ទេសចរណ៍និងបដិសណ្ឋារកិច្ច នីតិសាស្ត្រនិងសេដ្ឋកិច្ច ទីផ្សារនិងទំនាក់ទំនងធនាគារនិងហិរញ្ញវត្ថុ និង រដ្ឋាបាលសាធារណៈ។ យុវនារី២នាក់ ក្នុងចំណោមយុវនារីទាំង១៣នាក់ ដែលយើងបានដាក់ចេញផែនការនោះ បានបោះបង់ការសិក្សា (១នាក់នៅឆមាសទី១ នៅថ្នាក់ទី១២ និង ១នាក់ទៀតក្រោយពី

	<p>ប្រឡងធ្លាក់មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិថ្នាក់ជាតិ ថ្នាក់ទី១២) និង មាននិស្សិតចំនួន១១នាក់ កំពុងបន្តការសិក្សាដោយរាប់បញ្ចូលទាំង១ នាក់កំពុងសិក្សានាយទាហានសកម្មនៅសកល វិទ្យាល័យក្រសួងការពារជាតិ។</p>
<p>3.2.2.18 យើងនឹងឧបត្ថម្ភការរស់នៅប្រចាំខែ ដល់ និស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័យ ចំនួន១៣នាក់។</p>	<p>3.2.2.18 យើងបានឧបត្ថម្ភការរស់នៅប្រចាំខែ ដល់ និស្សិតអាហារូបករណ៍ចំនួន១១នាក់។ និស្សិត ១នាក់ដែលមានលេខកូដKC-០១១១ បានព្យួរ ការសិក្សាមុខជំនាញព័ត៌មានវិទ្យា នៅខែមិនា ឆ្នាំ២០១៩ ដោយត្រូវទៅសិក្សានៅសាលា នាយទាហានសកម្មនៅសកលវិទ្យាក្រសួង ការពារជាតិហើយ យើងបានបញ្ឈប់ការឧបត្ថម្ភ ថវិកាដល់នាងនៅខែឧសភាឆ្នាំ២០១៩។</p>
<p>3.2.2.19 យើងនឹងឧបត្ថម្ភកំពូទ័រយូដៃ ដល់និស្សិត អាហារូបករណ៍ ក្នុង១នាក់១គ្រឿង សំរាប់ ជាជំនួយដល់ការសិក្សារបស់ពួកគាត់។</p>	<p>3.2.2.19 យើងបានទទួលការឧបត្ថម្ភពីសប្បុរសជនក្នុង ស្រុក១នាក់ ដោយគាត់បានឧបត្ថម្ភកំពូទ័រយូ ដៃថ្មីចំនួន១០គ្រឿង ជួយដល់និស្សិតអាហារូប ករណ៍សកលវិទ្យាល័យចំនួន១០នាក់ ដើម្បីជា ជំនួយដល់ការសិក្សាប្រចាំថ្ងៃរបស់ពួកគាត់។</p>
<p>3.2.2.20 យើងនឹងឧបត្ថម្ភ ការសិក្សាភាសាអង់គ្លេស ដល់និស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័ យចំនួន១១នាក់។</p>	<p>3.2.2.20 យើងបានឧបត្ថម្ភការសិក្សាភាសាអង់គ្លេសក្រៅ ម៉ោងវគ្គខ្លី នៅតាមសាលាឯកជនដល់និស្សិត អាហារូបករណ៍ចំនួន៦នាក់។</p>
<p>3.2.2.21 យើងនឹងឧបត្ថម្ភនិស្សិតអាហារូបករណ៍ សកលវិទ្យាល័យចំនួន៧នាក់ អោយសិក្សា កំពូទ័រក្រៅម៉ោងវគ្គខ្លីនៅសាលាឯកជន។</p>	<p>3.2.2.21 យើងបានឧបត្ថម្ភការសិក្សាកំពូទ័រក្រៅម៉ោងវគ្គ ខ្លី នៅសាលាឯកជន ដល់និស្សិតអាហារូបករ ណ៍សកលវិទ្យាល័យចំនួន៣នាក់។</p>
<p>3.2.2.22 យើងនឹងឧបត្ថម្ភកញ្ចប់សម្ភារៈប្រើប្រាស់ ផ្ទាល់ខ្លួន ដល់និស្សិតអាហារូបករណ៍ សកលវិទ្យាល័យចំនួន៧នាក់។</p>	<p>3.2.2.22 យើងបានឧបត្ថម្ភកញ្ចប់សម្ភារៈប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ ខ្លួន ដល់និស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យាល័ យចំនួន៥នាក់។</p>
<p>3.2.2.23 យើងនឹងរៀបចំការប្រជុំពិនិត្យ តាមដាន ចំនួន១២ដង ជាមួយនិស្សិតអាហារូបករ ណ៍សកលវិទ្យាល័យទាំងអស់នៅការិល័យ អាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា។</p>	<p>3.2.2.23 យើងបានរៀបចំការប្រជុំពិនិត្យតាមដានប្រចាំ ខែ ជាមួយនិស្សិតអាហារូបករណ៍សកលវិទ្យា ល័យទាំងអស់ បានចំនួន១២ដង នៅការិល័យ អាហ្វេស៊ីបកម្ពុជា។</p>

<p>3.2.2.24 យើងនឹងឧបត្ថម្ភការសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅដល់យុវនារីចំនួន១០នាក់ តាមបំណងប្រាថ្នា និង ឆន្ទៈរបស់ពួកគាត់។</p> <p>3.2.2.25 យើងនឹងឧបត្ថម្ភ ការរស់នៅប្រចាំខែដល់យុវនារីសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅចំនួន១០នាក់។</p> <p>3.2.2.26 យើងនឹងធ្វើបទបង្ហាញអំពីការតម្រង់ទិសចំនួន១០ដង ដល់យុវនារី និង កុមារីចូលថ្មីដែលមានបំណងចង់សិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ។</p>	<p>3.2.2.24 យើងបានឧបត្ថម្ភតម្លៃការសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈនៅខាងក្រៅ ដល់យុវនារីចំនួន៦នាក់ ក្នុងនោះយុវនារី៣នាក់ បានសិក្សាជំនាញអ៊ុតសក់នៅហាងអ៊ុត+សម្រស់វិមាន យុវនារី២នាក់ បានសិក្សាជំនាញចុងកៅ និង ភេដ្ឋៈ និង យុវនារី១នាក់ទៀត បានសិក្សាជំនាញកាត់ដេរ។ យុវនារីសិក្សាជំនាញខាងក្រៅ១នាក់សល់ពីឆ្នាំ២០១៨ ហើយយុវនារី៥ទៀត ជាយុវនារីចូលសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅថ្មី ក្នុងឆ្នាំ២០១៩ ។ យុវនារីចំនួន៣នាក់ បានបញ្ចប់ការសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ ដោយជោគជ័យ១នាក់ បានបោះបង់ការសិក្សា និង យុវនារី២នាក់ទៀតកំពុងបន្តការសិក្សាជំនាញខាងក្រៅ។</p> <p>3.2.2.25 យើងបានឧបត្ថម្ភការរស់នៅប្រចាំខែដល់យុវនារីសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅចំនួន៦នាក់។</p> <p>3.2.2.26 យើងបានធ្វើបទបង្ហាញ អំពីការតម្រង់ទិសចំនួន៥ដង ដល់យុវនារីសិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅថ្មីចំនួន៥នាក់ ដើម្បីជួយជាជំនួយដល់ការសំរេចចិត្តតាមឆន្ទៈរបស់ពួកគាត់ក្នុងការជ្រើសរើសជំនាញអោយបានត្រឹមត្រូវ។</p>
<p>៣.២.៣ កម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច</p> <p>3.2.3.1 យើងនឹងជួលបុគ្គលិកចំនួន២នាក់អោយបំរើការ នៅកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច។</p>	<p>3.2.3.1 យើងបានជួលបុគ្គលិកចំនួន២នាក់ អោយបំរើការ នៅកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច។ ១នាក់ (អតីតបុគ្គលិកក្រុមគោលដៅ) បំរើការប្រចាំនៅខេត្តសៀមរាប បានចាប់ផ្តើមការងារកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច នៅខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៩ និង ១នាក់ទៀត ជាអតីតជនរងគ្រោះដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាបរិញ្ញាប័ត្រផ្នែកចិត្តវិទ្យា កំពុងបន្តការសិក្សាថ្នាក់បរិញ្ញាទេស (អនុបណ្ឌិត) ត្រូវបានលើកទឹកចិត្ត តែងតាំងជាប្រធានកម្មវិធីលើកកម្ពស់សេដ្ឋកិច្ច នៅខែមិនា ឆ្នាំ២០១៩</p>

<p>3.2.3.2 យើងនឹងជូនយុវនារី និង កុមារី ដែលស្នាក់នៅទទួលការថែទាំនៅមណ្ឌលទុំឌី ទៅលេងគ្រួសារចំនួនប្រហែល១០០ដង។</p> <p>3.2.3.3 យើងនឹងសមាហរណកម្មយុវនារីចំនួន៧នាក់ ដោយឧបត្ថម្ភការបង្កើតមុខរបរខ្នាតតូច ឬ ការងារ។</p> <p>3.2.3.4 យើងនឹងធ្វើការតាមដានបន្ត យុវនារី ដែលបានធ្វើសមាហរណកម្ម ដោយការឧបត្ថម្ភមុខរបរខ្នាតតូច និង ការងារ ដោយចុះផ្ទាល់ និង តាមទូរស័ព្ទចំនួនប្រហែល៣០០ដង។</p>	<p>ដោយមានការជួយជ្រុំជ្រែងការងារពីនាយកកម្មវិធី ព្រោះដោយសារបញ្ហាថវិកាយើងមិនអាចជ្រើសរើសប្រធានថ្មី មកជំនួសប្រធានចាស់ ដែលបានប្រឡងជាប់អាហារូបករណ៍ទៅសិក្សាបន្តនៅប្រទេសអូស្ត្រាលីទេ។</p> <p>3.2.3.2 យើងបានរៀបចំអោយយុវនារី និង កុមារីចំនួន ៦០នាក់ បានទៅលេងគ្រួសារចំនួន៩១ដង។ ក្នុងនោះបុគ្គលិកបាននាំយុវនារី និង កុមារី ទៅលេងគ្រួសាររបស់ពួកគាត់នៅតាមសហគមន៍ បានចំនួន៨២ដង និង គ្រួសារសាច់ញាតិរបស់ពួកគាត់បានមកលេងពួកគាត់នៅមណ្ឌលចំនួន៩ដង។</p> <p>3.2.3.3 យើងបានបញ្ជូនយុវនារី និង កុមារីចំនួន២៨នាក់ ដែលបានស្តារនីតិសម្បទា ជាសះស្បើយសុខភាពផ្លូវចិត្ត និង រូសផ្លូវកាយ បានបញ្ចប់ការសិក្សាមុខជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ ដោយជោគជ័យ និង បានប្រឡងមធ្យោមសិក្សាទុតិយភូមិថ្នាក់ទី១២រួចហើយ ត្រឡប់ទៅកាន់សហគមន៍វិញ និង ទៅបន្តការសិក្សានៅសកលវិទ្យាល័យ(1CBE)។</p> <ul style="list-style-type: none"> - ២នាក់ បានសមាហរណកម្មការងារ - ១នាក់ សមាហរណកម្មមុខរបរខ្នាតតូច - ២នាក់ បានសមាហរណកម្មទៅគ្រួសារ - ២នាក់ បានរៀនជំនាញវិជ្ជាជីវៈខាងក្រៅ - ១៦នាក់ បានបញ្ជូនសិក្សាអប់រំសហគមន៍ - ៥នាក់ ទៅសិក្សាបន្តនៅសកលវិទ្យាល័យ <p>3.2.3.4 យើងបានធ្វើការតាមដានបន្ត ដោយផ្ទាល់ និង តាមទូរស័ព្ទបានចំនួន១០១ដង ជាមួយយុវនារីដែលបានធ្វើសមាហរណកម្ម ដោយការឧបត្ថម្ភមុខរបរខ្នាតតូច និង ការងារ ចំនួន៣៨នាក់។</p>
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

<p>3.2.3.5 យើងនឹងឧបត្ថម្ភជំនួយគ្រួសារ ដល់គ្រួសារ យុវនារី និង កុមារី ចំនួន៥គ្រួសារ តាមស្ថាន ភាពជាក់ស្តែង។</p> <p>3.2.3.6 យើងនឹងឧបត្ថម្ភជំនួយបន្ថែម ដល់យុវនារី និង កុមារីបានធ្វើសមាហរណកម្មរួចហើយ ចំនួន១០នាក់ តាមតម្រូវការជាក់ស្តែង។</p>	<p>3.2.3.5 យើងបានឧបត្ថម្ភជំនួយគ្រួសារ ដល់គ្រួសារយុវ នារី និង កុមារី ចំនួន៥គ្រួសារ តាមតម្រូវការ ជាក់ស្តែង ក្នុងនោះ មាន១គ្រួសារបានទទួល ការឧបត្ថម្ភធ្វើដំបូលជណ្តើរ ទរទឹក និង តបណ្តា ញប្រព័ន្ធទឹកស្អាត ១គ្រួសារធ្វើផ្ទះបាយ ១ គ្រួសារពង្រីកមុខរបរកសិកម្ម ដាំបន្លែ និង ២ គ្រួសារទៀតបង្កើតមុខរបរ។</p> <p>3.2.3.6 យើងបានឧបត្ថម្ភយុវនារី និង កុមារីដែលបាន ធ្វើសមាហរណកម្មរួចហើយ ចំនួន១១នាក់។ ក្នុងនោះ មាន៣នាក់បានទទួលការឧបត្ថម្ភ ថវិកាពីអង្គការ 88bikes ដើម្បីពង្រីក និង ពង្រឹងមុខរបរដែលមានស្រាប់ និង ៨នាក់ទៀត បានទទួលការឧបត្ថម្ភសំរាប់ចំណង់ដៃអាពាហ៍ ពិពាហ៍។</p>
<p>៣.២.៤ កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ</p> <p>3.2.4.1 យើងនឹងជួលបុគ្គលិក៣នាក់ អោយបំរើការ នៅកម្មវិធីក្រុមគោលដៅ នៅរាជធានីភ្នំពេញ។</p> <p>3.2.4.2 យើងនឹងជ្រើសរើសក្រុមមិត្តអប់រំមិត្តចំនួន ១នាក់ ដើម្បីជួយសម្រួលការងារកម្មវិធីក្រុម គោលដៅ។</p> <p>3.2.4.3 យើងនឹងចុះផ្តល់ការអប់រំ អំពីសារអប់រំទាំង ៥ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយចំនួន ២,០០០នាក់ នៅតាមទីតាំងបំរើសេវាកំសា ន្តសប្បាយចំនួន២៤០ទីតាំង។</p>	<p>3.2.4.1 យើងបានបន្តកិច្ចសន្យាការងារជាមួយបុគ្គលិក ៣នាក់ ដែលកំពុងបំរើការកម្មវិធីក្រុមគោលដៅ ដើម្បីបន្តការងារនៅរាជធានីភ្នំពេញ។</p> <p>កំណត់ចំណាំ: ដោយបញ្ហាថវិកាយើងបានបិទ កម្មវិធីក្រុមគោលដៅប្រចាំទីក្រុងសៀមរាប នៅ ខែកុម្ភៈ ហើយយើងបានបង្វែរបុគ្គលិកម្នាក់នៅ ទីនោះ អោយបំរើការនៅកម្មវិធីលើកកម្ពស់ សេដ្ឋកិច្ចប្រចាំទីក្រុងសៀមរាបវិញ។</p> <p>3.2.4.2 យើងបានជួលក្រុមមិត្តអប់រំមិត្តចំនួន១នាក់ អោយជួយសម្រួលការងារ តាមទីតាំងរបស់កម្ម វិធីក្រុមគោលដៅ ប្រចាំនៅរាជធានីភ្នំពេញ។</p> <p>3.2.4.3 យើងបានចុះអប់រំ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្ត សប្បាយបានចំនួន៥,៦១២នាក់ នៅតាមបណ្តាទីតាំងបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយផ្សេងៗ ចំនួន ៣៨៦ទីតាំង នៅរាជធានីភ្នំពេញ និង ទីក្រុង សៀមរាប (២ខែនៅសៀមរាប មករា-កុម្ភៈ)។</p>

<p>3.2.4.4 បុគ្គលិក និង សមាជិកក្រុមមិត្តអប់រំមិត្ត យើងនឹងចុះផ្តល់ស្រោមអនាម័យចំនួន១២ ប្រអប់ធំ និង សម្ភារៈអនាម័យផ្សេងៗ ដល់ ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ នៅតាមទីតាំង នៅរាជធានីភ្នំពេញ និង ទីក្រុងសៀមរាប។</p>	<p>3.2.4.4 យើងបានចុះអប់រំ និង ចែកស្រោមអនាម័យ ចំនួន១១ប្រអប់ធំ (២៩,៤១៤ ស្រោម) សាប៊ូដុំ ចំនួន១,៨៩០ដុំ ប្រាស និង ថ្នាំដុះធ្មេញចំនួន ១,១៣២ដើម និង ប្រេងរំអិលចំនួន១២៣ កញ្ចប់ ដល់ស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយនៅ តាមទីតាំងភ្លើងពណ៌ (ទីតាំងកំសាន្តសប្បាយ)</p>
<p>3.2.4.5 យើងនឹងបញ្ជូនស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ ចំនួន១៥០នាក់ ដែលមានបញ្ហាសុខ ភាពទៅកាន់មណ្ឌលសុខភាពដៃគូ ដើម្បី ទទួលបានការថែទាំសុខភាព តាមតម្រូវការ ជាក់ស្តែង។</p>	<p>3.2.4.5 យើងបានបញ្ជូនស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្តសប្បាយ ចំនួន១០៤នាក់ ទៅកាន់មណ្ឌលសុខភាព ដើម្បីទទួលបានការពិនិត្យព្យាបាល និង ថែទាំសុខ ភាពចំនួន១៥៣ដង តាមតម្រូវការជាក់ស្តែង។</p>
<p>3.2.4.6 យើងនឹងបញ្ចុះបញ្ចូលស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្ត សប្បាយចំនួន៦នាក់ អោយបោះបង់មុខ របរកសិផ្លូវភេទ ហើយយើងនឹងផ្តល់ជំរើស អោយពួកគាត់តាមរយៈការជ្រើស យកការ សិក្សាជំនាញវិជ្ជាជីវៈ ឬ ការបង្កើតមុខរបរ ចិញ្ចឹមជីវិតជាមួយចំណេះជំនាញដែលពួក គាត់ចេះស្រាប់។</p>	<p>3.2.4.6 យើងបានបញ្ចុះបញ្ចូលស្ត្រីបំរើសេវាកំសាន្ត សប្បាយបានចំនួន៩នាក់ អោយបោះបង់មុខ របរកសិផ្លូវភេទ ហើយបង្កើតមុខរបរថ្មីចិញ្ចឹម ជីវិត ដោយការប្រើប្រាស់ចំណេះដែលពួកគាត់ មានស្រាប់ ដូចជាលក់ទឹកអំពៅតាមរទេះរុញ ចល័តលក់ ភេសជ្ជៈតាមរទេះសរុញចល័ត និង លក់អាហារតាមចិញ្ចើមថ្នល់ (ត្រីអាំង)។</p>
<p>3.2.4.7 យើងនឹងកសាងទំនាក់ទំនងល្អ និង ការ បញ្ជ្រាបការយល់ដឹង អំពី សកម្មភាពការងារ អង្គការ អាហ្វេស៊ីប កម្ពុជា ដល់បណ្តាអ្នក ឧបត្ថម្ភអ្នកគាំទ្រ អង្គការ ស្ថាប័ន ជាដៃគូ។</p>	<p>3.2.4.7 យើងបានរៀបចំជូនភ្ញៀវចំនួន៥៤នាក់ ចុះធ្វើ ទស្សនកិច្ចសិក្សាស្វែងយល់អំពីសកម្មភាពការ ងាររបស់កម្មវិធីក្រុមគោលដៅ ចំនួន១៤ដង នៅតាមបណ្តាទីតាំងភ្លើងពណ៌នានា នៅរាជ ធានីភ្នំពេញ។ ក្នុងនោះមានភ្ញៀវចំនួន១៣នាក់ មកពីសហរដ្ឋអាមេរិកបានចុះធ្វើទស្សនកិច្ច ចំនួន៣ដង ភ្ញៀវចំនួន៣៧នាក់មកពីប្រទេស អូស្ត្រាលីបានចុះធ្វើទស្សនកិច្ចចំនួន៩ដង និង ភ្ញៀវចំនួន៤នាក់ទៀតមកពីប្រទេសស្វីសបាន ចុះធ្វើទស្សនកិច្ចចំនួន២ដង។</p>